
M A G A Z I N E
E D I T I E  A U G U S T U S  2 0 2 3

Het nieuwe Hoofdbestuur
van de Nederlandsche Tafelronde @EaseDistrict Voorzitters

2023-2024 DistrictsborrelsDiverse 
reisverslagen

Even voorstellen
Nationale Servicedoel

Overzicht
#gezellig!

Tafelreizen

W W W . R O U N D T A B L E . N L





INZENDINGEN?
Wil je ook graag delen wat je met je eigen Tafel hebt 
ondernomen? Stuur het in naar 

redactie@roundtable.nl.

CADEAUTIP?
Gaat een veertigplusser je Tafelronde verlaten? 
Geef hem dan een jaar-abonnement cadeau!

ADVERTEREN?
Wil je adverteren in het Round Table Magazine of 
heb je interesse in een advertentiepakket? Neem 
contact op met pro@roundtable.nl.

ADMINISTRATIE
Mw. L. Medema (Leonie)
Kooikersweg 5 
2141 VR Vijfhuizen
secretarial.office@roundtable.nl 

COLOFON
Oplage:
Redactie: 

Eindredactie: 
Vormgeving:
Druk:
Verspreiding: 
Website: 

 
3.100 exemplaren
Roy Schoonhoven, Jan van Vulpen, 
Niels Lubbinge & Collin Meijer (PR-Officer)
Collin Meijer (PR-Officer)
Studio Fresh - Marcel Ooink op den Dijk
Drukkerij Coster&Kok
PostNL
www.roundtable.nl

OP DE COVER:

Voorwoord
Tabling Speaks 
Every Language

DIT MAGAZINE IS MEDE MOGELIJK GEMAAKT DOOR:
Mark Meijer, Erik ten Vergert, Jorg van Dooren, Collin Meijer, Willem Theiner, Bernard Witte, Frank Albrecht, Bart van den Heuvel, Nick van der Sluis, Ben Kin, Rob Kampschöer, Marcel Kennis, Martijn 
de Vries, Koen Hendrix, Christian Benting, Stan Oome, Michiel Maas, Patrick van den Brink, Aldert Douma, Arno Rozema, Lievay van Dam, Henk Kieviet, Julian Veldhuizen van Zanten, Leonie Medema, 
Drukkerij Coster&Kok, Roy Schoonhoven, Jan van Vulpen, Niels Lubbinge, Marcel Ooink op den Dijk, Studio Fresh.

HI TAFELAARS, 
OP HET MOMENT DAT IK DIT SCHRIJF BEN IK 
MET MIJN PASGETROUWDE VROUW JANINE 
OP BONAIRE VOOR ONZE HUWELIJKSREIS. 
OP ZONDAG 25 JUNI ZIJN WIJ VOOR DE KERK 
GETROUWD, EEN BIJZONDERE DAG WAAR WIJ 
VAN GENOTEN HEBBEN SAMEN MET ONZE 
VRIENDEN, FAMILIE EN VEEL TAFELAARS. 

Als National President ben je stiekem toch 24/7 
Tafelaar dus ik kon het niet laten om op Bonaire 
enkele afspraken in te plannen om ook hier een 
Tafelronde te charteren. Zo is er een lunch met de 
gezaghebber van het eiland en enkele potentiële 

Tafelaars die interesse hebben. Lysander (mede 
convenor AGM24) komt met een 68ft catamaran 
van Curaçao naar Bonaire om te helpen en te 
sparren over de AGM 2024. Maar laat ik eerst eens 
teruggaan naar 2, 3 en 4 juni: ons AGM-weekend in 
Wageningen & Veenendaal. Hoe gaan we dit nog 
overtreffen, wow, ik krijg nog kippenvel als ik eraan 
denk. En wat een toffe gasten van beide Tafels.

Dankbaar, trots en eervol dat ik het stokje heb 
mogen overnemen van Sjoerd. De lat ligt hoog 
maar met het sterke Hoofdbestuur, de veertien 
bevlogen districtsvoorzitters en commissieleden 
gaan wij deze klus klaren. Te beginnen met een 
Tafelraad gezamenlijk met RT Duitsland om van 
elkaar te leren en de band te versterken. 

Het presidentieel motto van dit jaar is ‘Tabling 
Speaks Every Language’. Het had zomaar een 

knipoog kunnen zijn naar mijn Kerkraadse/ 
Limburgse accent, waar ik overigens heel trots op 
ben. Maar de betekenis is belangrijker: Tafelaars, 
ongeacht afkomst, nationaliteit of leeftijd, spreken 
dezelfde taal en begrijpen elkaar meteen! Het 
maakt niet uit welke Tafel je bezoekt, op welk event 
je bent of welke reis je maakt, bij Tafelaars voel je 
je meteen thuis, op je gemak en begrijp je elkaar! 
Net als de liefde die elke taal spreekt doet Tafelen 
dat ook. Juist dit zorgt voor de verbinding tussen 
Tafelaars en maakt de Nederlandsche Tafelronde 
en Round Table International zo krachtig! Heren 
Tafelaars, geniet van het eerste magazine van dit 
bestuursjaar en bouw mee aan onze krachtige 

associatie. Zorg dat je club groeit en bloeit en laat 
ons door de 3000 ledengrens heen schieten. 

Heb je vragen met je club, wil je sparren over een 
idee of mogen we een keer langskomen bij jullie 
lokale Tafelronde of evenement, laat het weten via 
president@roundtable.nl of 06 - 11190371! 

Yours in Table, 
Mark Meijer 
Tafelronde 171 Kerkrade 
National President 2023-2024 
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WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
Ik ben Mark Meijer en sinds juni getrouwd met 
Janine, geen kinderen maar wel teckel Woody. 
Ondernemer in de hospitality & eventbranche 
en parttime politiek actief. Geboren en getogen 
in het Zuid Limburgse Kerkrade, aan de grens 
met Duitsland en België. 

Ik ga mijn elfde Tafeljaar in, vijf tot zes jaar 
geleden Tafelde ik nog enkel lokaal, zoals 
de meeste Tafelaars en had ik nooit gedacht 
National President te worden. Er is een wereld 
voor mij opengegaan en ik ben blij dat ik 
de kansen heb gegrepen die Round Table 
International biedt. Tip: wacht niet te lang en 
haal het maximale uit Tafelen. 

WELKE ROL GA JE VERVULLEN EN WAAROM 
HEB JE JA GEZEGD?  
Het komend jaar ben ik National President. 
Mijn avontuur begon in juni 2022 als Vice 
President. Ik heb daar ja tegen gezegd om 
uit dankbaarheid iets terug te geven aan de 
Nederlandsche Tafelronde. Het is een eer en 
ik ben oprecht trots. Ja, de tijdsinvestering 
is enorm, je hebt er bijna een fulltime job bij, 
maar de energie en wijze lessen die je ervoor 
terugkrijgt zijn onbetaalbaar. 

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN?  
Ik probeer zoveel mogelijk Tafels te bezoeken 
en Tafelaars te enthousiasmeren. Daarnaast 
fungeer ik als vliegende kiep bij mijn team en 
spring ik bij daar waar wenselijk. Ik kijk mee 
naar de charters, Halfjaarlijkse en AGM en 
bereidt de NTR voor op de World Meeting 
2024. Daarnaast ga ik de Nederlandsche 
Tafelronde klaarstomen voor de toekomst met 
strategische doelen voor de komende drie tot 
vijf jaar. 

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST?  
Berichten krijgen van trotse Tafelaars die een 
mooie serviceproject of Tafelavond hebben 
gehad. Een inspirerende vergadering en 
ontmoetingen met (wereldwijde) Tafelaars. Als 
laatste: gezamenlijk successen boeken.   

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST?  
Probleemdossiers, maar ook die horen erbij. 
Of als iemand zich ergens makkelijk vanaf 
maakt, net niet dat stapje extra doet of er te 
laat erachter komt wat allemaal nog meer 
mogelijk was. Met mij kun je alle kanten op, 
als je verantwoordelijkheid neemt, afspraken 
nakomt en blijft communiceren.  

HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE?  
Skiën, nieuwe landen & culturen ontdekken, een 
goed boek (na Tafelen heb ik hier weer tijd voor), 
ondernemen en politiek bedrijven. Daarnaast 
probeer ik voor de enige originele mijnschacht 
van Nederland een toekomstbestendig plan 
neer te leggen. Veel van dit staat komend jaar 
op een laag pitje en heeft plaatsgemaakt om 
het maximale uit het Tafelen te halen. 

WIE OF WAT INSPIREERT JOU?  
Ik heb geen specifiek voorbeeld. Ik haal inspiratie 
uit andere Tafelaars, boeken, architectuur en 
andere ondernemers. Bijvoorbeeld een goede 
wijnmaker die 50 jaar geleden een wijn heeft 
samengesteld van druivenranken die wellicht 
100 jaar oud zijn en dat iemand nu van die wijn 
geniet. Blijft toch een bijzonder fenomeen dat 
je een (bewaar)wijn maakt, iemand het veel 
later koopt, opslaat en tientallen jaren later 
opentrekt en ervan geniet. 

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN?  
Ook hier heb ik niet 1,2,3 een antwoord op. 
Ik leef in het moment of denk drie stappen 

vooruit. Wel is mijn moeder in 2013 overleden 
en zou ik graag nog eens met haar een wijntje 
drinken en vertellen wat ik op dit moment doe. 

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN?  
Mallorca zou ik zo kunnen wonen: divers, mooie 
natuur, zee, Spaans eten en de sfeer. Alhoewel 
ik ook ski-verslaafd ben en ik Italiaanse steden 
fantastisch vind. In ieder geval een plek van 
waar ik makkelijk mijn familie en vrienden kan 
blijven bezoeken (of omgekeerd).  

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP?  
24/7 voor elkaar klaar staan, ook in moeilijke 
tijden (of juist dan). Alles met elkaar kunnen 
delen, elkaar kunnen adviseren en samen 
herinneringen maken.    

WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS?  
Architect en dan het liefst droomhuizen of 
mooie hotels/resorts ontwerpen. De passie 
voor architectuur is er nog steeds. Ik vind mooi 
om iets op papier te ontwerpen dat vervolgens 
werkelijkheid wordt, fysiek zichtbaar. 

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN?  
Met John de Mol. Succesvol media-ondernemer 
die op het juiste moment belangrijke keuzes 
maakt. Leren hoe hij een groot bedrijf runt, 
durft te kiezen en zich staande houdt in een 
concurrerende bedrijfstak die continu onder 
het vergrootglas ligt. 

National President
Mark Meijer



WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
Samen met mijn vrouw Steffanie en drie 
kinderen Willem (7), Floris (5) en Annika 
(4) woon ik in Heerenveen. In het dagelijks 
leven ben ik werkzaam bij de Büter Group, 
een van oorsprong Duits familiebedrijf 
dat gespecialiseerd is in het bouwen van 
hydraulische cilinders en heftafels. Toen 
wij in 2014 van Amsterdam naar Friesland 
verhuisden kende ik niemand in Heerenveen. 
Op aanraden van Harry van der Heide, een 
goede vriend en Tafelaar uit Harlingen, ben ik 
geïntroduceerd bij Tafelronde 68 Heerenveen.   

WELKE ROL GA JE VERVULLEN EN WAAROM 
HEB JE JA GEZEGD?  
Dit jaar mag ik de functie van National 
Vice-president vervullen. Na eerder bij 
de kascontrolecommissie en daarna als 
Districtsvoorzitter al veel te hebben gezien 
van het landelijk tafelen, leek het mij ook leuk 
om nog de laatste stap naar het landelijk 
bestuur te maken. Mark heeft mij hier reeds in 
een vroeg stadium voor gevraagd en ik vind 
het waardevol dat ik al enige tijd aan de zijlijn 
heb mogen meelopen om te ervaren wat er in 
deze functie allemaal op je afkomt.  

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN?  
Bij het functiepakket van de National Vice-
president hoort zowel de uitbreidingscommissie 
(UC) als de serviceraad (SR). Aangezien ik 
zelf het afgelopen jaar al in de UC zat ben 
ik gelukkig bekend met het belang van deze 
commissie. Naast het charteren van de nieuwe 
Tafels op Texel en Aruba, blijft het opbouwen 
van de lokale Tafels een speerpunt. De terugval 
in het aantal leden post-corona is omgezet in 
een opwaartse trend maar we zijn nog niet 
op het ledenaantal van voor corona, dat is 

natuurlijk wel het doel voor dit jaar. Daarnaast 
hebben we met de SR het nieuwe landelijke 
goede doel @Ease dat we op de kaart willen 
gaan zetten. Neem daarbij de World Meeting 
die wij als Nederlandsche Tafelronde in 2024 
mogen organiseren in Maastricht en het 
takenpakket is denk ik al aardig gevuld.   

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST?  
Mijn motivatie haal ik bijvoorbeeld uit 
het gezamenlijk organiseren van taken/
evenementen, waarbij je als team je 
verantwoordelijk voelt om er gezamenlijk 
een succes van te maken. Gezamenlijk 
gestructureerd iets op poten zetten geeft veel 
meer energie dan dat je alles alleen blijft doen.     

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST?  
Dat hangt dan eigenlijk best wel samen met 
het voorgaande, als mensen de kantjes ervan 
af (blijven) lopen, veel gelul met weinig inhoud 
en niet leveren. Als je te veel van dat soort 
mensen in je team hebt zitten, dan kan ik daar 
wel eens moedeloos van worden.  

HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE?  
Hebben we die dan nog dit jaar? Het liefst 
besteed ik die zoveel mogelijk aan mijn gezin. 
Daarvoor hoef je niet eens speciale dingen 
te gaan doen, maar gewoon gezellig samen 
zijn. Hardlopen, waarbij de kinderen soms 
meefietsen, beetje in de tuin knoeien met hulp 
van de kinderen en samen boodschappen doen.  

WIE OF WAT INSPIREERT JOU?  
Mensen die in lastige situaties goed hun geduld 
kunnen bewaren, ook al word je figuurlijk gezien 
het bloed onder de nagels vandaan gehaald. 
Zelf heb ik daar namelijk wel eens moeite mee, 
daarom vind ik het mooi om te zien hoe mensen 
die rust kunnen bewaren en die ‘problemen’ niet 
met zich mee blijven dragen. 

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN? 
Louis Marchesi om hem te vragen hoe hij nu 
tegen de Tafel aankijkt. Had hij ooit durven 
dromen dat zijn startpunt in 1927 inmiddels is 
uitgegroeid tot een wereldwijde organisatie, of 
zijn we als RTI juist een kant op gegaan die hij 
liever anders had gezien? 

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN?  
Beetje het obligatoire antwoord, maar dat 
zou toch wel in de buurt zijn van familie en 
vrienden. Hoewel wij als gezin de natuur in 
de Alpen heel mooi vinden, zowel in de zomer 
als in de winter, zou een permanent verblijf 
daar toch maken dat je familie en vrienden te 
weinig kunt zien en ontmoeten. 

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP?  
Het belangrijkste aan vriendschap is een stuk 
wederkerigheid, dat je van twee kanten weet 
dat je van elkaar op aan kunt. Je kunt natuurlijk 
altijd meningsverschillen of onenigheden 
hebben, maar toch weet je gevoelsmatig dat 
dit nooit tussen je in komt te staan. 

WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS?  
Vroeger schijn ik gezegd te hebben dat ik 
pastoor wilde worden, maar blijkbaar heb ik 
toch ergens mijn roeping gemist. 

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN?  
Dan zou ik wel eens op de positie van Mark 
Rutte willen zitten, niet zozeer om het land 
een week te kunnen besturen (dat kan hij 
vast beter dan ik), maar wel om te zien en te 
ervaren waar hij nu eigenlijk elke dag druk 
mee is. Wat zijn de problemen waar hij tegen 
aan loopt en hoe lost hij die op? 

Erik ten Vergert
National Vice-President
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WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
Ik ben Jorg van Dooren, getrouwd met 
Joyce en we hebben we twee zoontjes: 
Duuk (7) en Raf (5). We wonen in het mooie 
dorp Dalen en ik ben sinds 2019 lid van 
Tafelronde 142 Coevorden. Ik heb sinds 
die tijd in sneltreinvaart ontdekt hoe mooi 
Tafelen kan zijn op zowel lokaal, nationaal als 
internationaal niveau! De vele ontmoetingen 
tijdens meetings en reizen tot nu toe bezorgen 
me steeds weer een glimlach van oor tot oor! 
 
WELKE ROL GA JE VERVULLEN EN WAAROM 
HEB JE JA GEZEGD? 
Ik ga mijn tweede jaar in als National 
Secretary. Toen (nu oud-President) Sjoerd mij 
op een gure, koude avond na een (hybride) 
vergadering vroeg om in zijn bestuur te 
komen wist ik even niet wat me overkwam. 
“Waarom ik?” dacht ik, ik heb nog nooit zoiets 
gedaan! Maar dat is juist één van de mooie 
dingen aan Tafelen: je gaat dingen doen die je 
anders misschien nooit had gedaan, je komt 
op plaatsen waar je anders nooit zou komen 
en leert mensen kennen die je anders wellicht 
nooit had ontmoet! 

JORG, HOE KIJK JE TERUG OP AFGELOPEN 
JAAR EN WAT HEB JE GELEERD? 
Ik kijk terug op een fantastisch jaar met een 
heel leuk team! We hebben mooie stappen 
gemaakt, en ook doorgezet wat onze 
voorgangers al hebben gedaan. We hebben 
vele mooie vergaderingen en gezellige 
avonden met elkaar beleefd en als ik terugkijk 
is de tijd voorbij gevlogen! 

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN? 
Zoals het er nu uitziet gaan we tijdens 
de Halfjaarlijkse een statutenwijziging 
doorvoeren, daar komt nog wel wat werk 
bij kijken. Ook ben ik met Leonie bezig om 
de jaarplanning van het Hoofdbestuur te 
optimaliseren en duidelijker te maken, zo weet 
iedereen in het bestuur wanneer hij ongeveer 

wat moet doen. Bijkomend voordeel is dat 
we bij drukte of uitval elkaar beter kunnen 
ondersteunen en elkaars taken makkelijker 
kunnen overnemen. 

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST? 
Ik kan erg gemotiveerd raken van vernieuwing, 
of dit nu de Tafel is, een vakantie, een andere 
auto of uitzoeken hoe ik mijn gazon het best 
kan onderhouden. Als ik aan iets nieuws begin 
kan ik me er helemaal in vastbijten en alles tot 
op de bodem uitpluizen. Gevaar is wel dat ik 
er ook op uitgekeken kan raken en dan weer 
op zoek moet naar iets nieuws 😉 

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST? 
Ik kan slecht tegen negativiteit en mopperende 
mensen. Ik probeer altijd naar een oplossing 
te zoeken of hier hulp bij te vragen. Als ik 
negatieve mensen om mij heen heb dan kan 
ik daar best gedemotiveerd door raken, maar 
meestal probeer ik, met succes, om er toch 
op mijn manier dan maar wat positiefs van 
te maken. Het leven is te leuk om te lang in 
negativiteit te blijven hangen. 

HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE? 
In mijn vrije tijd ben ik veel bezig met de 
Tafel, of telt dat niet? 😉 Ik ben ook graag in
of om het huis en tuin bezig met klussen of 
tuinieren. Samen met mijn vrouw en kinderen 
gaan we er graag op uit of vermaken we ons 
thuis. Ook ga ik graag samen met mijn vrouw 
naar Ladies’ Circle of Round Table events in 
binnen- en buitenland. 
 
WIE OF WAT INSPIREERT JOU? 
Vrienden en Tafelaars om mij heen geven 
me veel ideeën en inspiratie. Ik probeer van 
eenieder iets te leren en de positieve dingen 
mee te nemen in mijn eigen beeldvorming. 
Ik geloof er ook in dat iedereen iets met een 
bepaalde reden doet, hoe stom zo’n actie 
ook kan zijn, diegene zal er wellicht een reden 
voor hebben. Een verhaal heeft dus ook altijd 
twee kanten als je het mij vraagt. 

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN? 
Ik heb niet één bepaald persoon die ik graag 
zou willen ontmoeten. Ik kijk er altijd wél 
naar uit om nieuwe mensen te leren kennen, 
nieuwe vrienden te maken en samen nieuwe 
herinneringen te maken. 

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN? 
Ik zou het liefst wonen op een plek dichtbij 
vrienden, familie en Tafelaars waar het altijd 
mooi weer is. Een groot huis met ruimte om 
ook die mensen dan te kunnen ontvangen 
voor een nacht of meer. 

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP? 
Het belangrijkste en mooiste aan 
vriendschappen vind ik dat je elkaar lange 
tijd niet gezien kan hebben maar dat het dan 
eigenlijk bij een weerzien altijd weer goed is. 
Ook heb ik geleerd dat je bij goede vrienden 
écht jezelf kunt zijn en je je verhaal kwijt kunt 
en je emoties mag tonen. Een goede vriend 
staat altijd voor je klaar, samen lachen en 
(soms) samen huilen. 
 
WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS? 
Waarschijnlijk iets van politie-agent, soldaat 
of brandweerman. Toen ik iets ouder werd 
wilde ik graag iets met licht- en geluid gaan 
doen. Uiteindelijk heb ik via opleidingen in de 
Elektrotechniek en de Zeevaartschool een 
droombaan gevonden als werktuigkundige 
op zeeschepen, dat was een mooi en vrij 
leven! Nu ben ik alweer jaren aan land aan 
het werk en zou ik mijn gezin voor geen 
goud meer willen missen. Ik werk nu als 
planner/voorbereider bij TenneT waar ik een 
onderhoudsteam aanstuur. 

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN? 
Hmmm ik zou zo niet iemand kunnen 
bedenken. Ik sta niet zo graag in de 
schijnwerpers. 

National Secretary
Jorg van Dooren
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WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
Mijn naam is Collin Meijer, ik ben getrouwd 
met Laura en samen hebben we een 
zoontje van twee jaar oud: Florijn. Ik werk 
bij KPN als Partner Manager en heb sinds 
2013 verschillende rollen gehad. Sinds 2017 
wonen we in Almere waar we het huis van 
een Tafelaar kochten. En zo geschiedde dat 
ik een jaar later werd uitgenodigd om mee te 
Tafelen. Sindsdien en door die mannen ben ik 
mij meer thuis gaan voelen in Almere.  

WELKE ROL GA JE VERVULLEN EN WAAROM 
HEB JE JA GEZEGD? 
Ik zal de komende twee jaar de rol van PR 
Officer gaan vervullen. Ja inderdaad, ik 
heb een kleine aanpassing in de functietitel 
gedaan. Binnen Round Table International 
weet iedereen wat een PRO en IRO is. 
Specifiek voor mijn rol vind ik het belangrijk 
dat ook de buitenwereld ons weet te vinden 
en dat het duidelijk is wie binnen het bestuur 
het aanspreekpunt is.  Gevraagd worden voor 
een rol in het hoofdbestuur is voor mij echt een 
enorme eer en ik zag het ook niet aankomen. 
Ik vond mijn rol als voorzitter van District VIII 
al heel gaaf met een mooie combinatie van 
werk, privé en nationaal Tafelen. Maar al 
snel na de vraag kwam bij mij het besef: dit 
is een ‘Once in a lifetime’ kans en die moet 
ik pakken. Ik weet zeker dat ik de komende 
twee jaar ontzettend veel nieuwe vrienden ga 
ontmoeten en waanzinnig veel ga leren. Zoals 
velen zeggen: wat je erin stopt haal je er ook 
weer uit! Dat ga ik ontdekken.  

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN? 
De komende periode staat voor mij in het 
teken van het leren kennen van de rol. Mijn 
voorgangers hebben mooie dingen neergezet 
waar ik op verder kan borduren. Waar we wel 
snel mee aan de slag gaan is de webshop. 
Technisch werkt hij zoals het hoort en nu is 
het tijd voor meer leuke Tafelproducten en 
accessoires. Denk hierbij aan het dynamischer 
maken van de shop en het toevoegen van 
combinatiepakketten, bijvoorbeeld een AGM-
pakket of een winterpakket. Daarnaast zou ik 

het echt tof vinden als we (te) veel input voor 
het magazine ontvangen. Er gebeurt zo veel 
moois in Nederland, we maken echt impact! 
Deze verhalen zijn op zichzelf al supermooie 
PR en die wil ik laten zien! Natuurlijk kan niet 
alles in het magazine, maar gelukkig hebben 
we dan nog de sociale mediakanalen die 
zowel nationaal als internationaal veel 
bezoekers trekken.  

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST? 
Iets creëren, iets organiseren, mensen 
enthousiast maken en doelen behalen, daar 
word ik echt blij van. Als ik dat dan ook nog 
eens samen met een team kan doen ben ik 
helemaal gelukkig!  

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST? 
Vrij simpel, maar eigenlijk het 
tegenovergestelde: wanneer niets kan of 
mag en er niets van de grond komt. Of 
wanneer iemand tot vier cijfers achter de 
komma details wil hebben voordat er een 
besluit genomen kan worden. Ik weet dat ze 
heel erg belangrijk zijn en ik ben ook blij dat er 
mensen zijn die daar energie uit halen, maar 
voor mij is het een energielek. 
 
HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE? 
Iets leuks doen, is dan altijd wat ik zeg. 
Vakantie is waar we met het gezin het meeste 
van genieten! Samen naar een mooi tropisch 
eiland, de sneeuw, een nieuwe stad ontdekken 
of ergens de natuur in. Ik kan ook enorm 
genieten van een rondje fietsen met Florijn. 
Maar dit kan ook zijn; zaterdag ochtend om 
7 uur wandelen met een aantal Tafelaars, 
gezellig een drankje doen met vrienden op 
het terras of een dagje weg met mijn vrouw.  

WIE OF WAT INSPIREERT JOU? 
Het klinkt misschien een beetje gek, maar het 
laatste jaar haal ik ontzettend veel inspiratie 
uit mijn zoontje Florijn. Je krijgt alleen maar 
echte reacties en emotie. Hij geniet echt van 
het moment. Daar kan ik dan weer van leren. 

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN? 
Christian Horner, teambaas van Red Bull 

Racing. Hoe je in één weekend kan omgaan met 
de pers, het team, je coureurs, de organisatie 
en de fabriek in Engeland lijkt mij ontzettend 
leerzaam en inspirerend. Dan wel natuurlijk het 
liefste in de paddock tijdens een raceweekend.  

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN? 
Op moment van schrijven ben ik op vakantie 
in Bali. Dit kan ik wel echt een paradijsje op 
aarde noemen. Verder staan Curaçao door 
de relaxe vibe, Spanje vanwege de taal en de 
goede bereikbaarheid op m'n lijstje en in Italië 
kan je zo lekker eten... 

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP? 
Echte vriendschap is voor mij dat je voor 
iemand voor je klaarstaat wanneer het nodig 
is. Ze zeggen wel eens dat je pas weet wie 
je echte vrienden zijn wanneer het niet goed 
met je gaat. Ook vind ik het belangrijk dat je 
echt alles met elkaar moet kunnen bespreken. 
En natuurlijk, heel veel lol met elkaar beleven 
en herinneringen maken. Oh, en natuurlijk 
biertjes blijven proeven. Dat betekent voor mij 
slap met elkaar blijven ouwehoeren en met 
elkaar blijven genieten van het leven.  

WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS? 
Haha, dat wil ik stiekem natuurlijk nog steeds. 
Vroeger wilde ik acteur worden. Ik heb 
naast de middelbare school een aantal jaar 
Nederlands Kinder Theater gedaan, maar 
ik kwam er al snel achter dat ik niet goed 
genoeg zou zijn voor grote films of TV series. 
Ik vond het wel erg leuk om creatief bezig te 
zijn en dat probeer ik nu nog steeds mee te 
nemen in mijn werk. 

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN? 
Het lijkt mij enorm interessant om te zien 
hoe het leven van Koning Willem-Alexander 
eruitziet. Wat kan je wel en wat kan je niet 
doen? Hoe zien de dagelijkse werkzaamheden 
eruit? Wat gebeurt er allemaal achter de 
gesloten deuren? En natuurlijk ook een week 
lang genieten van alle voordelen van het zijn 
van de Koning.

National PR-Officer
Collin Meijer



WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
k ben 36-jarige Brabantse energieke ICT-
nerd stuiterbal Willem Theiner! Getrouwd 
met mijn Ladie Imke en vader van twee 
prachtige Ladies-to-be: Milou (5) en Paulien 
(3). Vanaf 2014 ben ik lid van Tafelronde 
172 Uden-Veghel waar ik als Benjamin in 
Italië mijn eerste Internationale Tafelreis heb 
mogen meemaken. In het dagelijkse leven 
ben ik ondernemer in de ICT (Theiner ICT, 
4Webcom, Upgraders) waarmee ik gestart 
ben als student op de zolderkamer bij ons 
pap en mam thuis.  

WILLEM; HOE KIJK JE TERUG OP AFGELOPEN 
JAAR EN WAT HEB JE GELEERD?  
Dat we ons in Nederland wel ooit een beetje 
gek aan het maken zijn maar dat we het hier 
wel enorm goed hebben… Na veel kijkjes in 
andere culturen en veel mooie gesprekken 
met Internationale Tafelaars valt je op dat we 
een enorm georganiseerd land met heel veel 
(te veel?) regels en afspraken en initiatieven 
hebben maar we hebben het hier wel heel 
goed qua eten, drinken, zorg en veiligheid. 

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN?  
Buiten de “verplichte” reizen naar de World 
Meeting, Half Year Meeting en de CEETM 
hoop ik nog een paar andere Tafellanden te 
bezoeken waar ik nog niet ben geweest om 
de banden van de Nederlandsche Tafelronde 
met andere associaties nog sterker te maken. 
Ik hoop nog meer buitenlandse Tafelaars ons 
mooie land te kunnen laten zien en nog meer 
Nederlandse Tafelaars het internationaal 
Tafelen te laten ontdekken.  

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST?  
Tafelaars! Het Internationale Tafelen heb 

ik altijd al heel mooi gevonden. Even weg 
van het hier en nu en toch samenzijn met 
soortgenootjes. Mensen met positieve energie 
die andere willen helpen zonder daar direct 
een eigenbelang bij te hebben en dat met 
inzicht in andere culturen. 

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST?  
Brutaliteit. Er komen soms vragen binnen die 
soms onmogelijk zijn om te beantwoorden en 
wanneer je dit netjes probeert uit te leggen 
krijg je toch commentaar. Daar baal ik soms 
wel van en dan zakt mijn motivatie en energie 
wel een beetje weg. 

HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE?  
De vrije tijd die er nog is besteed ik het liefste 
aan en met mijn vrouw en kinderen. Maar 
als we dat kunnen combineren met Tafelen 
of vrienden of familie dan zijn wij daar direct 
voor in. Alleen zijn en stilzitten is er bij de 
familie Theiner niet bij.  

WIE OF WAT INSPIREERT JOU?  
Mooie open en eerlijke gesprekken met 
gepassioneerde mensen. Elkaar inzicht geven 
in ondernemen, in samen zijn, in Tafelen, in 
culturen.  

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN  
Elon Musk. Zijn inspiratie en motivatie om 
dingen te bereiken is ongekend. Na een 
ontmoeting met hem verwacht ik dat ik met 
een bom aan energie en ideeën naar huis ga.  

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN?  
Zuid-Afrika! Buiten dat het een geweldig 
Tafelland is zijn Imke en ik volledig verliefd 
op dit land, misschien heeft het iets te maken 
met onze huwelijksreis. 

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP?  
Genieten met elkaar. Uiteraard moet je eerlijk 
zijn en er voor elkaar zijn etc., maar een dag 
niet gelachen is een dag niet geleefd. En 
met gezelligheid bereik je met elkaar zoveel 
zodat juist de andere zaken van vriendschap 
vanzelfsprekend zijn. 

WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS?  
Ondernemer in de ICT. Ik speelde vroeger 
al kantoortje waarbij mijn nicht mijn 
secretaresse was.  

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN? 
Max Verstappen! Hoe geweldig om met je 
privéjet zoveel plekken van de wereld te 
kunnen zien, prachtige auto’s te kunnen rijden 
en zoveel races te mogen winnen.  

National IRO
Willem Theiner
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National Treasurer
Bernard Witte

WIE BEN JE, WAT DOE JE, SITUATIE THUIS, 
WAAR EN SINDS WANNEER TAFEL JE? 
Mijn naam is Bernard Witte en ben woonachtig 
in Winterswijk, een dorp in het meest 
oostelijke deel van de Achterhoek. Naast 
dat ik in Winterswijk woon, heb ik daar ook 
een leuke vriendin Juliët en mag ik er graag 
werken en Tafelen. In het dagelijks leven ben 
ik ondernemer en houd ik mij voornamelijk 
bezig met het exploiteren van HEMA-filialen.   
Sinds iets meer dan vier jaar Tafel ik bij 
Tafelronde 42 Winterswijk, waar ik vanaf 
het begin natuurlijk direct zeer enthousiast 
over was. Niet veel later ben ik dan ook 
internationaal gaan Tafelen. Iets wat ik naast 
het nationale Tafelen nog altijd erg leuk vind!  

WELKE ROL GA JE VERVULLEN EN WAAROM 
HEB JE JA GEZEGD? 
Sinds de AGM in Veenendaal/Wageningen 
mag ik mijzelf met trots ‘National Treasurer’ 
noemen. Een functie die ik de komende twee 
jaar voor de NTR mag gaan vervullen. Toen ik 
terugkwam van een Tafelreis naar India stond, 
onze inmiddels Nationale President, Mark 
Meijer mij op te wachten met de vraag deze 
functie te gaan vervullen. Zacht uitgedrukt was 
ik zeer verrast hem op het vliegveld te treffen 
en na zo'n lange reis duurde het dan ook even 
voordat alle puzzelstukjes op de juiste plaats 
vielen. Ik had de vraag totaal niet verwacht, ik 
zat immers net in het districtsbestuur. Toch heb 
ik na een aantal dagen volmondig ja gezegd 
op deze toffe uitdaging en ik heb er dan ook 
super veel zin in!   

WAT BEN JE VAN PLAN DE KOMENDE 
PERIODE VAN PLAN AAN TE PAKKEN? 
De komende periode staat voor mij allereerst 
in het teken om de boekhouding van de 
vereniging op een goede wijze voort te zetten 
en eigen te maken. Daar ik pas net met 
mijn functie ben begonnen, is het nog even 

proeven waar ik persoonlijk verbeteringen 
zie, maar zal dit vast en zeker snel gaan 
ontdekken. Later dus meer! 😉  

WAT MOTIVEERT JE HET MEEST? 
Zoals eerder aangeven vind ik Tafelen in het 
algemeen hartstikke leuk. Het ontmoeten 
van nieuwe Tafelaars, het voeren van leuke 
gesprekken en de gezellige feestjes geven echt 
enorm veel energie. De wisselwerking tussen 
het bespreken van serieuze onderwerpen en lol 
hebben met elkaar vind ik wat Tafelen zo mooi 
maakt. De wereldwijde broederschap die je als 
Tafelaar er ‘gratis’ bijkrijgt, is echt iets bijzonders.  

WAT DEMOTIVEERT JE HET MEEST? 
Wanneer de rookworst op is! Nee zonder 
gekheid, wanneer er wordt gedacht met een 
glas-half-leeg-mentaliteit. Zelf heb ik altijd 
positieve zin en wil er graag een ‘feestje’ 
van maken. Negativiteit heeft als je het mij 
vraagt een slechte invloed op de sfeer en 
uiteindelijke resultaat dat je met elkaar (in 
welke hoedanigheid dan ook) wilt bereiken.  
 
HOE BESTEED JE JE VRIJE TIJD HET LIEFSTE? 
Naast dat Tafelen natuurlijk een hoop van 
mijn vrije tijd kost, vind ik het ook zeer leuk 
om (samen met vrienden) bourgondisch 
te genieten. Denk hierbij aan lekker uiteten 
of op het terras zitten, maar ook zeker aan 
het bereiden van een goed stuk vlees op de 
barbecue. Oja, ik tennis en fitness ook nog 
een beetje om dit te kunnen blijven doen 😉 .

WIE OF WAT INSPIREERT JOU? 
Mensen met leuke, vernieuwende ideeën. 
‘Stilstand is achteruitgang’ is zo'n lekkere 
dooddoener, maar nieuwe producten/
diensten/innovaties etc. geven energie om 
telkens weer nieuwe dingen te doen en niet in 
een vast patroon vast te roesten.  

WIE ZOU JE HET LIEFSTE (NOG) EENS 
WILLEN ONTMOETEN? 
Er zijn natuurlijk talloze superinteressante 
mensen die ik nog wel eens zou willen 
ontmoeten, echter heb ik (op dit moment) geen 
specifieke voorkeur voor één bepaald persoon.  

ALS JE OVERAL ZOU KUNNEN WONEN, 
WAAR ZOU DAT DAN ZIJN? 
Ik heb geen exacte plek, maar een huisje aan 
het strand waar het altijd lekker weer is zou 
toch wel super zijn. Misschien moet ik na de 
AGM op Curaçao daar maar eens een beetje 
rond gaan kijken 😉 .

WAT VIND JE HET BELANGRIJKSTE AAN EEN 
VRIENDSCHAP? 
Er voor elkaar zijn. Voor mij is een vriend 
natuurlijk iemand met wie je graag tijd 
doorbrengt, maar een echte vriend is ook 
iemand die er voor je is wanneer je erom vraagt, 
maar ook zeker wanneer je er niet om vraagt.  

WAT WILDE JE WORDEN TOEN JE KLEIN WAS? 
Toen ik klein was, wilde ik graag architect 
worden. Ik vond het erg leuk om gebouwen 
te tekenen en met lego te bouwen. Nog 
steeds denk ik er wel eens over na om een 
technische cursus/studie te doen. Niet alleen 
omdat ik tekenen nu zo leuk vind, maar ook 
omdat ik doe-het-zelf'en leuk vind.  

MET WELKE BN’ER ZOU JE HET LIEFSTE EEN 
WEEK WILLEN RUILEN? 
Ik denk dat ik wel een weekje met Floortje 
Dessing zou willen ruilen. Zij reist naar zulke 
gave plekken op de aarde. Zelf weet ik niet 
eens van het bestaan van die plaatsen waar 
zij heen gaat en/of hoe er te komen. Haar (en 
het programma ‘Floortje naar het eind van 
de wereld’) lukt het wel keer op keer om een 
leuke nieuwe plek te vinden. Dat lijkt me wel 
tof om eens mee te maken.  
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Mijn naam is Leonie Medema. Samen met 
mijn gezin ben ik woonachtig in het Noord- 
Hollandse Vijfhuizen. Van beroep ben ik 
darmtherapeut en leefstijlcoach. Naast het 
runnen van mijn eigen praktijk mag ik sinds 
het voorjaar van 2016 het secretariaat van de 
Nederlandsche Tafelronde bemannen en dat 
doe ik met enorm veel plezier.  

Nu zo’n zeventien jaar geleden werd mijn man 
Tafelaar bij Tafelronde 86 Amstelland. Vanaf 
dat moment is een enorm mooi avontuur 
voor hem en ook voor mij en de kinderen 
begonnen. Al vrij snel hadden we door dat 
de Nederlandsche Tafelronde veel verrijking 
bracht op diverse vlakken, zowel lokaal, 
nationaal en internationaal. Je kan het zo 
gek maken als je zelf wilt. Als partner van een 
nationaal en internationaal actief Tafelaar en 
Nationaal Erelid heb ik mee mogen genieten 
van alle prachtige verhalen en diverse mooie 
events. Wat kan men een hoop bereiken als je 
kennis en kracht bundelt!  

Mijn voorgangster Lies Schuuring-Rab is in 
2015 gestopt met haar taak, die ze bijna 25 
jaar, meer dan fantastisch, heeft vervuld. Toen 
haar plek vrijkwam heb ik niet heel lang na 
hoeven denken om mij kandidaat te stellen. 
En wat een cadeau was het toen toenmalig 
Nationaal Secretaris, Jochem Sluis, mij belde 
om te vertellen dat het Hoofdbestuur graag 
wilde dat ik van start ging. En nu, ruim 7 
jaar later, heb ik er zeker geen spijt van dat 
ik de uitdaging heb aangenomen. Wat is de 
Nederlandsche Tafelronde toch een prachtige 
vereniging!  

WAT DOET EEN PERMANENT SECRETARIS 
ZOAL? 
Als Permanent Secretaris ben ik het eerste 
aanspreekpunt van de Nederlandsche 
Tafelronde, nationale en internationale 
Tafelaars en externe personen en bedrijven. 
Daarbij verwerk ik diverse administratieve 
zaken en zorg ik er onder andere voor dat 
e-mails beantwoord worden of doorgestuurd 
worden naar de juiste personen. Ik bewaak de 
historie en verbind oud en nieuw. Heb je vragen 
over de mos & mores, de voorzittersgespen, 
linten en andere jewels? Ook dan kun je bij mij 
terecht. 

Het notuleren van de Hoofdbestuurs-
vergaderingen, Tafelraadsvergadering en 
Algemene ledenvergaderingen is ook een 
onderdeel dat binnen mijn takenpakket valt. 
Heel divers dus en nooit saai.                  

Dankzij de ervaring die ik heb opgedaan 
tijdens de periode dat mijn man actief 
Tafelaar was kan ik Hoofdbestuursleden en 
Tafelaars voorzien van kennis en informatie. 
Dus schroom niet als je vragen hebt, ik help je 
heel graag verder.  

Geniet van alles was de Nederlandsche 
Tafelronde lokaal, nationaal en ook 
internationaal te bieden heeft! Voor je het 
weet ben je 40 ;-) 

 

Permanent Secretaris
Leonie Medema



ADVIES EN BEHEER VAN JE COMPLETE ICT OMGEVING
WWW.THEINER.NL

WEBSITES MET DE LOOK & FEEL VAN EEN APP!
WWW.UPGRADERS.NL

Officiële partner van Zoom Videocommunicatie Software

www.4webcom.com



District Voorzitters 2023-2024 

Achterste rij: Rob Kampschoër District XI, Torsten Noack District IX, Harjan Groenhof District III, Martijn 
de Vries District VIII, Tim Kouters District XIII, Tim van Wordragen District X, Gerwin van Beek District V

Voorste rij: Didier Stoppels District I, Bjorn Boeijink District IV, Nick Akkerman District II, Frank Albrecht 
District VI, Marcel Fermont District XIV, Ben Kin District XI
(Op de foto ontbreekt Erwin Blaauw, District VII)
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Bootje varen,
biertje drinken

District VI

BVBD

OP 15 JUNI KONDEN DE TAFELAARS 
VAN DISTRICT VI EINDELIJK WEER DE 
BOOT IN VOOR HET ‘BOOTJE VAREN, 
BIERTJE DRINKEN’ (BVBD) IN `T HARTSIE 
VAN `T LAND. HIERMEE IS EEN TRADITIE 
NA 3 JAAR AFWEZIGHEID WEER IN ERE 
HERSTELD.  

Rond de klok van 19:00 druppelen de eerste 
Tafelaars binnen op de verzamelplaats en al 
snel staat de bar in de lobby van het Crowne 
Plaza Hotel Utrecht vol met Tafelaars, enkele 
oud-Tafelaars en een aspirant-Tafelaar. Met 
ruim 30oC op de thermometer is het dorstig 
weer en nog voor de boot in zicht is worden 
de eerste biertjes dus al gretig genuttigd. Op 
de ene hoek van de bar wordt uitgebreid 
teruggeblikt op de AGM en over hoe dronken 
onze Nationaal President wel niet was tijdens 
de AGM, en op de andere hoek ontmoeten 
oude vrienden elkaar voor de eerste keer. 

Op het overgebleven hoekje weet 
Districtsvoorzitter Frank Albrecht twee man 
te strikken om zijn bestuur uit te breiden: 
Bart van den Heuvel van Tafelronde 152 De 
Haar als secretaris en Jan van Vulpen van 
Tafelronde 185 Woerden als penningmeester. 
Nadat de ergste dorst gelest is dalen de 

aanwezigen af richting de kelder van het hotel 
alwaar de boten precies op tijd arriveren. 
Twee stuks want het animo voor BVBD 
in District VI is erg groot. Snel worden de 
gekoelde blikjes en schalen vol charcuterie, 
nacho's en bittergarnituur aan boord 
gebracht. We kunnen vertrekken, oftewel 
‘hop hop gas erop’ zoals ze bij Tafelronde 
92 Veenendaal zeggen. Eenmaal aan boord 
geniet eenieder van het verbazingwekkende 
uitzicht dat de stad Utrecht te bieden heeft. 
Zelf krijgen we uiteraard ook veel aandacht 
van meerdere (dames) disputen die met dit 
heerlijke weer langs de Oude Gracht aan het 
bier zitten. 

Halverwege de tocht is het tijd voor de 
traditionele plaspauze, waarbij zich zowaar 
een rij van (oud-)Tafelaars met een zwakke 
blaas vormt voor de enige aanwezige DIxi 
op de kade. Ook besluiten een paar mannen 
met behoefte aan wisselende contacten van 
boot te ruilen. 

Eenmaal weer van wal is het tijd voor een 
heuse installatie van de aspirant-Tafellaar 
van Tafelronde 152 De Haar. Onder het 
toeziend oog van de Districtsvoorzitter en 
de andere aanwezige Tafelaars wordt Chris 

Nijdam geïnstalleerd door voorzitter Rainier 
Kwakkenbos. Bij dit heugelijke feit wordt 
uiteraard het glas (of in dit geval het blik) 
geheven op de mooie Tafelcarrière die voor 
Chris in het verschiet ligt. 

Na anderhalf uur varen zit de tocht erop, 
maar gelukkig heeft de Districtsvoorzitter 
goed ingekocht en is er nog voldoende bier 
voor een afsluitend drankje. Ondanks de 
overvloed aan oranje Tafelpolo’s blendt de 
groep zich goed in op het Paardenveld in 
Utrecht. Van de aanwezige oud-Tafelaars 
stelt er één zich zeer gedienstig op door rond 
te gaan met de schalen charcuterie. Hoffelijk 
als hij is vergeet hij daarbij het vrouwelijk 
schoon op het zonnige Paardenveld ook 
niet te voorzien van een lekker hapje. Als het 
bier rond een uur of 11 dan toch echt op is 
trekken de meeste Tafelaars huiswaarts. Een 
enkeling waagt zich nog aan de karaokebar, 
maar dat blijkt niet om over naar huis te 
schrijven, dus dat doen we dan ook niet. 

Yours in Table,
Frank Albrecht 
Bart van den Heuvel 
Jan van Vulpen 
Bestuur District VI 2023-2024  
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Lekker weer eneen gezellige borrel
DistrictborrelXI

HET WAS VOORAL ERG GEZELLIG 
MET VIER VERSCHILLENDE TAFELS 
WAARVAN TAFELRONDE 26 WALCHEREN 
HOFLEVERANCIER WAS MET VIER 
TAFELAARS. DAARNAAST WAREN ER OOK 
AFVAARDIGINGEN VAN TAFELRONDE 195 
TAXANDRIA, TAFELRONDE 157 ETTEN-
LEUR, TAFELRONDE 57 BERGEN OP 
ZOOM EN TAFELRONDE 39 SCHOUWEN-
DUIVENLAND. 

Na een kort woordje als voorzitter van Districts 
XI, dat trouwens abrupt werd onderbroken 
door de voorzitter van TR 157 Etten-leur die 
ineens kwamen aanwaaien, hebben we 
ontzettend gezellig geborreld en van alles 

met elkaar besproken. Borrelen dat kunnen 
we goed in Brabant en Zeeland en een 
stukje Noord-Holland, niet te strak allemaal 
maar gewoon gezellig. De locatie was deze 
keer het centraal gelegen Etten-Leur bij Het 
Witte Paard, een hotel-restaurant dat mede-
eigendom is van een Tafelaar. Daarnaast 
kiezen we graag een locatie in het midden 
van het district omdat de afstanden kort 
maar de wegen lang zijn in District XI. Helaas 
was de opkomst deze editie laag door de vele 
Tafel-events die gelijktijdig plaatsvonden, 
maar ook de lokale avondvierdaagsen. 

Puntje van aandacht voor de volgende 
keer, maar beter een event vol houden dan 
cancelen en het budget moest ook nog op 
van Koen. Reden genoeg om snel weer een 
bijeenkomst te plannen! Bijvoorbeeld samen 
komen met het districtsbestuur (lees Jean 

Paul en Jean Paul gaan het begaaien) om 
een nieuwe datum te gaan prikken voor een 
districtsevent. 

DETAILS 
Aanvang: 19.00u. (eerste waren er pas 19.30u) 
Einde: laatste Tafelaars waren zeer vroeg 
thuis (zaterdag) 
Tafels: 4 verschillende Tafels 
Tafelaars: 11 aanwezige Tafelaars, 2 
voorzitters, 1 IRO 
Dresscode: Tafelpolo 

Yours in Tabling,
Ben Kin 
Tafelronde 195 Baarle-Nassau 
Voorzitter District XI 

€20.000-
voor Hospice Dronten

TR 168 Lelystad

DE TWEEDE EDITIE VAN HET FEEST ‘BELOW 
ZERO’ IN DE MEERPAAL IN DRONTEN - 
GEORGANISEERD DOOR TAFELRONDE 168 
LELYSTAD - HEEFT € 20.000,- OPGEBRACHT. 
DIT BEDRAG KOMT VOLLEDIG TEN GOEDE 
AAN HOSPICE DRONTEN, DIE STEUN 
BIEDT AAN MENSEN IN HUN LAATSTE 
LEVENSFASE EN HUN NAASTEN.
  
Meer dan duizend bezoekers kwamen 
zaterdag bij elkaar voor het Below Zero-feest. 
Het jaarlijkse evenement is gegroeid ten 
opzichte van vorig jaar. Met 1.050 verkochte 
kaartjes waren er 150 meer bezoekers die 
hebben genoten van live muziek, dansen, 
cocktails en een fraai aangekleed food 
court. Tafelronde-bestuursleden Joep van 
der Meer en Rick Weevers waren zaterdag 

twee van de zestien Tafelaars die druk waren 
met de organisatie. Van der Meer bewaakte 
als eventmanager onder meer de planning 
voor de hele avond. Hij kijkt heel tevreden 
terug op de tweede editie van Below Zero. 
“De sfeer was echt heel goed, van begin tot 
het eind.” Coverband Jackfire en DJ Hans 
Stroeve zorgden met hun muziek dat de 
voetjes van de vloer gingen.  

Natuurlijk kan zo’n evenement niet gedragen 
worden door alleen de heren van de 
Tafelronde. “Zo’n € 10.700,- is erin gestoken 
door lokale ondernemers, waarmee zij Below 
Zero dus écht dragen. En achter de bar en in 
de garderobe kregen wij hulp van tientallen 
vrijwilligers’’, aldus Van der Meer. 
“Dat wij dit jaar het vorige jaar hebben kunnen  

 

overtreffen, is ver boven verwachting’’, zegt 
Rick Weevers, voorzitter van Tafelronde 168. 
“We wisten dat wij opnieuw met iets gaafs 
bezig waren, maar dit succes hadden wij op 
voorhand niet verwacht. We willen via deze 
weg daarom nogmaals onze sponsoren en 
alle bezoekers bedanken’’, aldus Weevers. 
Tafelronde 168 is alvast begonnen met de 
voorbereidingen voor Below Zero 2024, 
welke plaatst zal vinden op zaterdag 20 april 
2024. Zet het in de agenda. 

Yours in Table, 
Nick van der Sluis 
Tafelronde 168 Lelystad
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Van Tafelaars in Dortmund 
naar de ladies in Venlo
AGM Duitsland en LCNL

EEN WEEKEND NA ONZE EIGEN 
AGM STOND DE EERSTE TRIP VAN 
DE NIEUWE PRESIDENT MARK 
MEIJER EN VICE PRESIDENT 
ERIK TEN VERGERT ALWEER OP 
DE PLANNING, NAMELIJK DE 
AGM BIJ ONZE OOSTERBUREN 
IN DORTMUND. AANGEZIEN 
DORTMUND OP EEN KLEIN UURTJE 
RIJDEN VAN DE NEDERLANDSE 
GRENS LIGT ZIJN ER VERDEELD 
OVER HET WEEKEND EEN 
FLINK AANTAL NEDERLANDERS 
AANGEHAAKT.

De vrijdagavond begon in de 
chillmodus op een voor de 
gelegenheid aangelegd strand met 
bijbehorend zwembad(je). De avond 
verliep daar naar volle tevredenheid, 
totdat we vanwege geluidsoverlast 
vriendelijk verzocht werden om het 
feest binnen voort te zetten op de 
7de verdieping. Nadat iedereen de rij 
voor de lift had getrotseerd en beland 
was op de feestverdieping kon het 
feest pas echt losgaan. Het enige 
probleem: je kon er nagenoeg geen 
drank kopen, de lokale uitbater was 
blijkbaar niet helemaal op de hoogte 
van de gemiddelde drankconsumptie 
van een Tafelaar… Er werd daarom 
besloten het feest maar in de lokale 
horeca voort te zetten, wat nog tot in 
de late uurtjes is gelukt. Mark heeft 
daar zelfs nog geprobeerd wat bij te 
verdienen als Kebabkoning. 
 
In de vroege ochtend mochten wij ons 
melden voor de AGM in het Dortmund 
Stadion, alwaar de fanzone onder 
de beruchte Gelbewand was 
klaargemaakt voor de AGM. Met 
een opkomst van ruim 900 Tafelaars 
die samen 60% van alle Tafels in 
Duitsland vertegenwoordigen had 
de AGM een opkomst waarvan wij 
alleen maar kunnen dromen. Hoewel 
alles er netjes en verzorgd uitzag, 
kon het niet tippen aan onze eigen 

AGM in Nederland in Veenendaal 
/ Wageningen! Wij zijn/waren echt 
next level! Mooi om te zien was 
dat een grote club Nederlanders 
van Tafel 72 uit Zutphen vanaf 
zaterdagochtend ook op tijd was 
ingehaakt. Nadat wij op het podium 
kort hadden voorgedaan hoe het 
nummer van de Snollebollekes ook 
alweer ging (en daarbij de hele zaal 
meekregen), hebben wij ons samen 
met Jayant (RTI President), Marc (RTI 
Vice-president) en Rahul (President 
Nepal) verplaatst naar de AGM 
van de Ladies Circle in Venlo. Daar 
aangekomen waren we helaas net te 
laat voor de opening, dit bood echter 
wel de mogelijkheid om de vlag van 
de Ladies Circle veilig te stellen, die 
hing namelijk heel eenzaam en alleen 
over de reling. Vanzelfsprekend 
konden we die dus niet onbeheerd 
achterlaten. 

Het was goed om te zien dat bij de 
AGM van de Ladies Circle een mooie 
afvaardiging van de Nederlandsche 
Tafelronde aanwezig was, 
waaronder onze eigen Serviceraad 
(Lenze & Daniel). Na in de pauze 
banners te hebben uitgewisseld 
zijn we weer teruggereden naar 
Dortmund om ons klaar te maken 
voor de welbekende gala-avond, met 
voorafgaand wederom een banner 
exchange. Het gala werd gehouden 
in het indoor atletiekstadion van 
Dortmund. Het was duidelijk dat 
deze atletiekhal alleen in de winter 
werd gebruikt, want in de zomer 
was het daar veel te warm om te 
sporten (en dus ook om een gala 
te houden). Met veel buitenlandse 
Tafelaars werd de Banner Exchange 
ingeluid. Na een optreden van enig 
Duitse folklore werd de galavond met 
de traditionele bestuursoverdracht 
verder gevierd. Hoogtepunt was 
onder meer het gezamenlijk op de 
foto zetten van alle aanwezigen door 

samengeperst op de tribune plaats 
te nemen, dit zorgde ervoor dat 
de gevoelstemperatuur nog wat 
verder steeg. Iedereen was dan 
ook blij dat het officiële gedeelte 
voorbij was en er buiten wat 
frisse lucht gehapt kon worden. 
Het feest met een hele goede 
band werd daarna nog 
lang voortgezet.  

Mooi om de 
connectie met 
onze buren te 
houden, zeker 
nu de nieuwe 
president van 
RT Duitsland 
(Martin) uit 
Aken komt, 
op slechts 
15 minuten 
auto-afstand 
van onze NTR-
President Mark. 
Ook was het 
fijn dat dit 
gecombi-
neerd kon 
w o r d e n 
met een 
bezoek aan 
de Ladies 
Circle. Een 
g e s l a a g d 
weekend! 

Yours in Table, 
Mark Meijer 
Tafelronde 171 Kerkrade 
National President 
2023-2024 

Erik ten Vergert 
Tafelronde 68 Heerenveen 
National Vice-President 
2023-2024 
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Mental healthen pizza
AGM Noorwegen

‘TABLING SPEAKS EVERY LANGUAGE’ 
MET HET KERSVERSE MOTTO VAN ONZE 
NIEUWE PRESIDENT MARK MEIJER IN 
HET ACHTERHOOFD STRUINEN BERNARD 
WITTE EN IK RICHTING HET CENTRUM 
VAN HET STADJE HAUGESUND IN 
NOORWEGEN OM SAMEN DE NOORSE 
AGM TE BEZOEKEN.  

We hebben ‘s ochtends de vergadering 
bijgewoond en werden als internationale 
gasten op hun AGM welkom geheten. We 
zaten er welgeteld 10 minuten toen het 
Noorse Hoofdbestuur de vergadering in het 
Noors voortzette. Hierop werden we door 
Kim Richter (IRO) de zaal uit geloodst en 
waren we vrij. 

Zes uur later en een paar biertjes verder 
leek het ons verstandig om toch even wat te 
gaan eten. In het centrum van Haugesund 
aangekomen wilden we naar een 
broodjeszaak gaan waar Bernard eerder dit 
weekend een ‘Viking sandwich’ had gegeten. 
Beide getooid in oranje polo struinden we 
af op de broodjeszaak tot wij plots werden 
aangesproken door drie mannen. Tafelaars, 
herkenbaar aan de Rondel. Zij hadden 
klaarblijkelijk ook trek gekregen en waren op 
zoek naar een eetgelegenheid. Bernard en ik 
hadden niet veel nodig of we waren de Viking 
sandwich vergeten. Eenmaal aangekomen 
bij het lokale sportcafé, waarvan we sterk 
de indruk hadden dat hij gesloten was, werd 
er wat op en neer geschreeuwd in het Noors 
met de vermoedelijke uitbater. We werden 
naar binnen geleid in een café vol met grote 
televisie schermen die sportwedstrijden 
vertoonden. We namen de trap naar boven 
toe en plots zaten we op een dakterras met 
een even zo groot beeldscherm. We leerden 
de drie mannen beter kennen en dronken er 
nog een paar. 

Plots kwam er een andere man naar boven 
die, in het Noors, vroeg of wij een bekende 
van hem hadden gezien. Zij zouden samen 
op pad gaan om een outfit te scoren voor 

het themafeest van die avond. Maar nee, 
die hadden we niet gezien. De man bleek 
een lokale Tafelaar uit Haugesund te zijn en 
kwam bij ons zitten. Oh ja we gingen eten, 
één van de Noren bestelde vier pizza’s. Na 
twee bier waren de pizza’s klaar en aten we 
ze snel op. Dezelfde Noor bestelde nog vier 
pizza’s want hij dacht vast dat wij nog niet 
gegeten hadden. 

Nadat iedereen had aangegeven vol te zitten 
zaten we te kijken naar vier warme verse 
pizza’s. Tja weggooien is ook zoiets… De 
lokale Tafelaar wist dat er onder een brug 
in de omgeving een aantal drugsverslaafde 
daklozen verbleven. Hij zei: “Als we de 
pizza’s in een doos doen zouden we ze aan 
deze mensen kunnen geven.” Zogezegd, 
zo gedaan, de eigenaar had de pizza’s in 
dozen gedaan. De lokale Noor die als laatste 
aangekomen was stond erop dat HIJ de 
rekening zou betalen (in Noorwegen toch 
een dapper rondje met die prijzen zullen we 
maar zeggen).  

Bij de bewuste brug aangekomen met 
onze pizza’s werd er wederom in het Noors 
gesproken. De pizza’s werden dankbaar 
ontvangen. Eén van de Tafelaars die bij ons 
was liep met tranen in zijn ogen weg. Hij 
was geraakt door het feit dat de zwervers 
alles wat zij bezaten wilden teruggeven als 
dank voor de pizza’s. Bij elkaar was dat een 
schamele 100 Noors Kronen, omgerekend 
ongeveer 1 Euro. Het raakte hem dat 
mensen met weinig alles terug wilde doen 
om te bedanken terwijl voor ons die 100 
Kronen niet veel voorstelde. Iets later sloot 
de andere Noorse Tafelaar zich ook bij ons 
aan, zichtbaar geëmotioneerd. Ik vroeg 
hem waarom hij zo onder de indruk was. 
Hij antwoordde: “Als ik twee andere keuzes 
had gemaakt vroeger, dan had ik naast die 
mannen gezeten…”. 

Yours in Table, 
Rob Kampschöer 
Tafelronde 184 Rosmalen 

"Eén van de Tafelaars die bij ons 
was liep met tranen in zijn ogen 
weg. Hij was geraakt door het 
feit dat de zwervers alles wat zij 
bezaten wilden teruggeven als 

dank voor de pizza’s."
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MADE BY 
A TABLER 
When I grow up, I wanna be a...

Op 29 oktober 2022 is Hugo geboren, zoon van Roger Holterman en Noortje Holterman - van Griensven (TR 184 Rosmalen)

Op 12 december 2022 is Victor geboren, zoon van Maurits Olde Meule en Sandra Bakker (TR 141 Gooi/Eem)

Op 15 maart 2023 is Faas geboren, zoon van Luuck te Brake en Aafke Rademaker (TR 42 Winterswijk)

Op 6 april 2023 is Milou geboren, dochter van Sander en Annemieke Hamer (TR 90 Zwijndrecht)

Op 8 april 2023 is Nami geboren, dochter van Dylan Haegens Marit Haegens (TR 160 Venray Horst)

Op 16 april 2023 is Bodien geboren, dochter van Frank Mensen & Marije Schuitema (TR 70 De Kanaalstreek)

Op 20 april 2023 is Joris geboren, zoon van Joep de Beer (TR 191 Tilburg)

Op 28 april 2023 is Saar geboren, dochter van Bas de Jonge & Arianne Wollerich (TR 70 De Kanaalstreek)

Op 28 april 2023 is Saar geboren, dochter van Michael Hartman & Sanne Veenstra (TR 140 Alblasserwaard)

Op 28 april 2023 is Nine geboren, dochter van Georg-Pieter Andela en Nicolien (TR 128 Leusden)

Op 11 mei 2023 is Sarah Lynn geboren, dochter van Jeffrey Loopers en Pamela Pastoor (TR 65 Hoogeveen)

Op 12 juni 2023 is Jara geboren, dochter van Bart & Aniek Loman (TR 49 Noordoostpolder)

Op 18 juni 2023 is Guusje geboren, dochter van Thom Chaulet en Karen Chaulet (TR 157 Etten-Leur) 

Op 20 juni 2023 is Willem geboren, zoon van Sjoerd Tolsma en Anne Tolsma - Gaasbeek (TR 42 Winterswijk)
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De Nederlandsche 
Tafelronde - 
Wat is dat nu eigenlijk? 

Check de 
NTR-animatie!

Eindelijk is er een animatie 
om dat uit te leggen!A

ni
m

at
ie

OP EEN FAMILIEBIJEENKOMST, 
TIJDENS EEN NETWERKEVENEMENT 
OF BIJVOORBEELD TIJDENS EEN 
SERVICEACTIVITEIT VAN JE EIGEN 
TAFELRONDE, JE KRIJGT REGELMATIG DE 
VRAAG WAT JE EIGENLIJK DOET BIJ JE 
LOKALE TAFELRONDE. 

Sommige vertellen over de avondjes in de 
kroeg, andere focussen hun uitleg vooral op 
de verschillende serviceprojecten die ze doen 
maar het blijft lastig om het complete plaatje 
uit te leggen. Ook als je als Tafel potentiële 
Tafelaars wilt uitleggen wat wij als vereniging 
doen is het handig om daarvoor wat hulp te 
krijgen door middel van een goede uitleg. 

EEN ANIMATIE MET ALLE ELEMENTEN 
Die uitleg is er nu! Afgelopen jaar is er 
gewerkt aan een korte animatiefilm over 
de Nederlandsche Tafelronde. Allereerst 
is er natuurlijk goed nagedacht over wat 
er precies in de animatie voor zou moeten 
komen. Het filmpje zou voor iedere Tafelaar 
herkenbaar moeten zijn en alle elementen 
vertellen over wat het Tafelen zo bijzonder 
maakt. Natuurlijk krijgt ‘service’ aandacht 
maar wij als vereniging zijn zo veel meer: 
vriendschap en zelfontplooiing zijn minstens 
zo belangrijk. We vergaderen regelmatig 
onder het genot van een biertje: we zijn 
natuurlijk geen zuipclubje maar het is ook 
geen geheim dat we als Tafelaars wel 
houden van een drankje. Dus naast die 
vergaderingen die we regelmatig hebben 
is ook het biertje samen in de kroeg terug 
te vinden. Bewust hebben we er ook wat 
glaasjes fris in verwerkt. Want niet iedereen 
kan en wil iedere avond drinken. ;-) 

SERVICE 
Tafelaars zetten zich in voor hun omgeving. 
Ook dat element heeft een plekje gekregen. 
Dat doen we door lokale serviceprojecten te  

organiseren, zoals het serviceproject Plant-
a-Tree waarbij we bomen planten bij lokale 
basisscholen. Ook de manier waarop we 
geld ophalen voor die serviceprojecten is te 
zien. Leuk detail: kijk even naar de naam van 
de platenspeler! 

SIDE BY SIDE 
En ja, misschien is niet iedere Tafel(aar) 
zich ervan bewust, maar we doen steeds 
meer activiteiten Side-by-Side. Zo zijn er 
steeds vaker Tafels die (service-)activiteiten 
organiseren met de Ladies’ Circle in de buurt 
en natuurlijk sluiten de mannen van de 41 
Club regelmatig aan bij activiteiten van de 
actieve Tafelronde. Daarom is er ook voor 
gekozen om onze Side-by-Side partners een 
plekje te geven in onze animatie. Misschien 
ook wel als extra reminder naar de actieve 
Tafels: zoek contact met deze clubs! 

GEBRUIK VAN HET FILMPJE 
Afgelopen juni was de premiére van deze 
animatie op de AGM van de Nederlandsche 
Tafelronde waar zo’n 250 Tafelaars 
aanwezig waren. Fijn om te merken dat 
iedereen enthousiast was over het filmpje. 
Ook is het filmpje op YouTube al meer dan  

1200 keer bekeken in de eerste maand en 
veel Tafelaars hebben het filmpje gedeeld 
via WhatsApp. Ook internationaal is er 
inmiddels aandacht voor het filmpje: zo zijn 
we bezig met een versie voor onder andere 
Oostenrijk en Frankrijk en ook komt er 
waarschijnlijk een versie voor Round Table 
International. 

MIJN ADVIES? 
Zet het filmpje op je eigen lokale website en 
deel het in de appgroep van je eigen Tafel. 
Op die manier weten steeds meer mensen 
wat de Nederlandsche Tafelronde doet én 
hoe mooi onze vereniging is. 

Yours in Table, 
Marcel Kennis 
Oud-Tafelaar 
Tafelronde 166 Veldhoven 
National PRO 2020-2023 



Zeer geslaagd event!
Biertje, BBQ, bootje
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Zeer geslaagd event!
Biertje, BBQ, bootje

District VIII

HET WAS EEN STRALENDE VRIJDAG-
MIDDAG IN JUNI TOEN DE TAFELRONDES 
VAN DISTRICT VIII IN ALMERE EEN 
LANGVERWACHTE GEBEURTENIS AAN-
KONDIGDEN: EEN BORREL OP DE SLOEP 
VAN TAFELAAR KEVIN VAN DRUMPT. 

Na drie lange jaren van wachten was 
het eindelijk mogelijk om weer bij elkaar 
te komen en te genieten van elkaars 
gezelschap. Het beloofde een avond te 
worden waarop Almere haar mooiste kant 
zou laten zien: het water. Op vrijdag 9 juni 
verzamelden de Tafelaars zich om 17.00 uur 
bij De Kapitein, gelegen aan de Boelijn te 
Almere. De opwinding hing in de lucht terwijl 
de Tafelaars één voor één arriveerden. Oude 
bekenden begroetten elkaar met warme 
omhelzingen, terwijl nieuwe gezichten met 
open armen werden ontvangen. 

Precies om 18.00 uur was het moment 
daar: de groep stapte aan boord van de 
imposante grote sloep die klaarlag om hen 
mee te nemen op een indrukwekkende 
vaartocht over de wateren van Almere. De 
zon zakte langzaam naar de horizon, terwijl 

de sloep elegant door het kabbelende water 
gleed. Het geluid van lachende stemmen 
vermengde zich met het zachte ruisen van 
de golven. Tafelaars deelden verhalen, 
ervaringen en herinneringen en bouwden zo 
een hechte band op. De prachtige omgeving 
diende als het perfecte decor voor dit 
samenzijn. Het water reflecteerde de kleuren 
van de ondergaande zon, waardoor alles 
om hen heen in een magische gloed werd 
gehuld. 
Terwijl de avond vorderde werden de 
banden tussen de Tafelaars alleen maar 
sterker. Ze ontdekten gemeenschappelijke 
interesses, deelden toekomstdromen en 
inspireerden elkaar. Op deze sloep werden 
niet alleen drankjes genuttigd maar ook 
ideeën uitgewisseld en vriendschappen in het 
district gesmeed. 

Om 21.00 uur meerde de sloep weer aan 
bij De Kapitein. De Tafelaars stapten van 
boord met een gevoel van dankbaarheid en 
voldoening. Ze waren getuige geweest van 
de schoonheid van Almere, en belangrijker 
nog, ze hadden elkaar op een dieper niveau 
leren kennen. De borrel op de sloep van 

Tafelaar Kevin van Drumpt had zijn doel 
bereikt en liet een blijvende indruk achter. 

Met een hart vol warmte en een glimlach op 
hun gezicht namen de Tafelaars afscheid 
van elkaar, wetende dat ze deze avond 
voor altijd in hun herinnering zouden 
koesteren. Het water van Almere had niet 
alleen als decor gediend, maar als een 
bron van verbroedering en verbondenheid. 
Op weg naar huis realiseerden ze zich dat 
dit slechts het begin was. Meer bijzondere 
ontmoetingen, nieuwe avonturen en 
verrijkende ervaringen lagen in het verschiet 
voor deze gepassioneerde Tafelaars uit 
District VIII. Samen zouden ze bouwen aan 
een toekomst vol vriendschap, service en 
betrokkenheid. 

Met het water als hun gids voeren ze vol 
vertrouwen de horizon tegemoet, verenigd 
door de kracht van de Tafelronde. 

Yours in Table, 
Martijn de Vries 
Tafelronde 155 Almere 
Districtsvoorzitter VIII  
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NEDERLANDSCHE TAFELRONDE

Overzicht 
Nieuwe leden
TR 1 Utrecht 
Henry Molkenboer

TR 10 Haarlem 
Martijn Loth

TR 14 Deventer 
Lennart Lintenbrink

TR 21 Breda 
Tim van Weas

TR 25 Apeldoorn 
Niels van der Kooij
Peter Dommerholt

TR 27 Sneek 
Pieter Vogels

TR 28 Tilburg 
Jaap Kin

TR 29 Gouda 
Laurens Voogt

TR 33 Baarn 
Marijn van der Wal
Matthijs Hilbers

TR 37 Eindhoven 
Rinke Pennings
Thomas Krebbekx

TR 42 Winterswijk 
Tim Moester

TR 47 Veendam 
Kevin Hamersma

TR 48 Het Noordelijk Gooi 
Diederick Gallas
Bart Mittendorff
Joost Vente

TR 49 Noord-Oost Polder 
Mart Matthijssen

TR 50 Rotterdam 
Tim Drijfhamer

TR 56 Vlaardingen 
Ricardo van den Berg

TR 57 Bergen op Zoom 
Marijn Holl

TR 64 Roosendaal 
Sjoerd Kerstens

TR 65 Hoogeveen 
Rolf Derk Alberts
Tom Veldman

TR 70 Kanaalstreek 
Joeri Rocks
Arjan Ensink

TR 71 Noord-West Veluwe 
Daan Bosch 

TR 72 Zaanstreek 
Mario Slaman

TR 73 Oss 
Maarten Baggermans
Roel van Erp

TR 75 Hoeksche Waard 
Pieter Overwater

TR 77 Den Haag 
Matthijs de Jong

TR 78 Ede 
Gert Hardeman

TR 87 Leeuwarden 
Tycho Reimers

TR 92 Veenendaal 
Marc van Veldhuizen
Lars van Ginkel
Gijsbert Heuvelman

TR 100 West-Friesland 
Scott Meskes

TR 102 Epe 
Dustin Kluin

TR 110 Westeinder 
Wouter Jongkind

TR 119 Peelland 
Luc Giesen

TR 123 Den Haag 
Sten Pijloo

TR 124 Schoutambt 
Culemborg 
Carel van Staden

TR 126 Land van Cuijk
François Rutten
Dirk Schrander

TR 129 Ooststellingwerf 
Ewout Betten
Jeroen de Boer

TR 130 Drechterland 
Lucas Rob

TR 133 Utrechtsche Heuvelrug 
Bas Millenaar
Wouter Tinga

TR 142 Coevorden 
Jarne Esschendal

TR 146 Weert 
Cas Claassen

TR 148 Barneveld 
Wietse van de Kamp

TR 149 Maasland - Maassluis 
Tom Leinweber
Bo van der Voort

TR 152 De Haar 
Chris Nijdam

TR 154 Rhoon 
Tim Berkhout

TR 157 Etten-Leur 
Jordy Mussers

TR 160 Venray-Horst 
Dirk Jeurissen 
Koen Christiaens 

TR 163 Bilthoven 
Niek Schram
Patrick Poelgeest

TR 166 Veldhoven 
Niek van den Nieuwenhof
Walther Soetens

TR 177 Oosterbeek 
Coen van de Laar

TR 178 IJsselstein 
Gerco van Amerongen

TR 185 Woerden 
Eric Hooijer

TR 200 Amsterdam 
Johan van Haperen
Roderick Moeke

TR 202 Amsterdam 
Joey Exel
Dave Kortekaas
Freek van Schijndel
Rawy Segit
Jordi de Vries
Denzel Willemzorg
Loek Giessen
Floris Boersma
Geoffrey van der Hauw 
Remco de Waard
Rik Veldt.
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€3.000-
met ganzenduik

TR 142 Coevorden
AL VELE JAREN ORGANISEERT TAFELRONDE 142 COEVORDEN OP 1 
JANUARI DE ZOGENOEMDE GANZENDUIK, EEN NIEUWJAARSDUIK 
VOOR DE INWONERS VAN DE OMGEVING COEVORDEN OM HET 
NIEUWE JAAR FRIS TE STARTEN. 
In de aanloop naar dit evenement vragen we lokale ondernemers 
om geld te sponsoren zodat we naderhand een lokaal goed doel 
een mooie cheque kunnen overhandigen. Met de laatste editie 
hebben we weer een mooi bedrag op kunnen halen. Omdat onze 
Tafel, na corona, qua leden weer in de groei is gekomen was de 
2023 editie sinds jaren weer een enorm succes! Door de inbreng van 
onze “koffieboer” en licht- en geluidsman was deze editie ook nog 
eens professioneler dan ooit! Op 1 januari gingen we 's ochtends met 
z’n allen met ietwat kleine oogjes aan de slag om alles op te bouwen 
en de snert en glühwein op te warmen. Rond 13:00 begonnen de 
eerste dappere duikers zich te verzamelen en op te warmen. Dit 
keer geen probleem want op 1 januari was het warmer dan met 
Pasen. Om 14:00 klonk het startschot en gingen de deelnemers te 
water. Al met al weer een groot succes met mooie complimenten 
van de deelnemers en toeschouwers. 
Op 7 juni jl. konden wij een mooie cheque van € 3.000,- overhandigen  

 

 
aan Stichting Kinderkamp Zuid-Oost Drenthe. Deze stichting 
organiseert ieder jaar een zomerkamp voor kinderen uit gezinnen 
voor wie een zomervakantie niet vanzelfsprekend is. De “kook-
oma’s” waren maar wat blij met onze cheque en kunnen met 
deze bijdrage meerdere jaren de catering tijdens het zomerkamp 
financieren. Wij zijn enorm trots en blij dat we met onze Ganzenduik 
een bijdrage hieraan kunnen leveren. 
De commissie is inmiddels alweer druk bezig met de eerste 
voorbereidingen en de datum is al geprikt; 1 januari zullen we 
als Tafelronde 142 Coevorden weer een nieuwjaarsduik gaan 
organiseren! 
 
Yours in Table, 
Christian Benting & Stan Oome 
Ganzenduikcommissie 
Tafelronde 142 Coevorden 

InspirerendTR 160 Venray-Horst

OP WOENSDAGAVOND 7 JUNI VOND HET JAARLIJKSE SEMINAR 
VAN TAFELRONDE 160 VENRAY-HORST PLAATS, EEN EVENEMENT 
DAT BEKEND STAAT OM ZIJN INSPIRERENDE SPREKERS EN HET 
ONDERSTEUNEN VAN LOKALE GOEDE DOELEN. 

Onder de bezielende leiding van presentator Frans Pollux en voorzitter 
Marijn Mulders werden de aanwezigen getrakteerd op een boeiende 
avond met een interview met de bekende horecaondernemer Won 
Yip en een optreden van Patrick Stoof. Daarnaast werden diverse 
goede doelen in de gemeentes van Venray en Horst aan de Maas 
gepresenteerd.

Een van de hoogtepunten van de avond was de presentatie van het 
hoofddoel voor 2023. Ronde 160 Venray-Horst reikte een cheque uit 
ter waarde van € 6.000,- aan Stichting #GedraagOw. Deze stichting is 
opgericht naar aanleiding van de tragische dood van Guus Janssen 
vorig jaar in Horst, met als doel bewustwording te creëren rondom de 
gevolgen van zinloos geweld. De schenking zal worden gebruikt voor de 
productie van een professionele voorlichtingsfilm, waarmee de stichting 

hoopt 
de bewustwording verder te vergroten en een 
positieve verandering teweeg te brengen. De organisatie kijkt met 
trots terug op een geslaagde editie van het seminar en wil langs deze 
weg graag alle bezoekers, sponsoren en begunstigers bedanken. Het 
is dankzij hun vrijgevigheid en aanwezigheid dat alle goede doelen 
ondersteund kunnen worden. TR 160 Venray-Horst is dankbaar 
voor de betrokkenheid en steun van de gemeenschap en blijft zich 
inzetten voor de lokale samenleving door middel van evenementen en 
activiteiten die een positieve impact hebben. 

Yours in Table, 
Koen Hendrix 
Tafelronde 160 Venray-Horst 

Seminar



WAT BEWEEGT TAFELAARS NAAST HUN 
TAFELLEVEN? EN WAT DOEN ZE VOOR DE 
KOST? DAT ZOEKEN WE UIT IN DE RUBRIEK 
STERK WERK. DIT KEER GAAN WE IN 
GESPREK MET DE 38-JARIGE MICHIEL MAAS 
(TAFELRONDE 49 NOORDOOSTPOLDER), 
ONLINE MARKETING MANAGER BIJ 
CAMERANU. 

In het jaar 2003 ontketenen twee 
studievrienden een kleine revolutie in fotoland: 
onder de naam CameraNU.nl starten zij een 
fotowinkel in het pittoreske vissersdorpje Urk. 
De vrienden voelen feilloos aan waar het in de 
fotografie naar toe gaat: digitaal fotograferen. 
Heel Nederland stapt massaal over van een 
analoge naar een digitale camera. Het is een 
ontwikkeling waar CameraNU.nl optimaal van 
profiteert. Het bedrijf uit Urk groeit als kool. 
Dat succes wordt verder versterkt als men de 
stap naar online verkoop verder uitbreid en 
professionaliseert. Een van de grondleggers 
van dit online succes is Tafelaar Michiel Maas. 

POLDERMENTALITEIT 
Michiel is geboren en getogen in Espel. Het is 
een relatief jong dorp dat in 1956 als agrarische 
nederzetting is gesticht in de Noordoostpolder. 
De polder was toen ongeveer tien jaar droog. 
Door de jaren heen vestigden zich boeren uit 
heel Nederland op de vruchtbare kleigrond 
van de Noordoostpolder, waaronder beide 
opa’s en oma’s van Michiel. 

Daarmee ontstond een bijzondere cultuur 
waarin pionieren en ondernemen centraal 
stond. Het is de basis voor de poldermentaliteit 
die tot op de dag van vandaag gevoeld wordt 
in de Noordoostpolder. Deze mentaliteit heeft 
het gebied veel gebracht. De agrarische 
sector speelt hier nog steeds een belangrijke 
rol. De Noordoostpolder is immers zowel in 
het binnen- als buitenland beroemd om haar 
aardappelen. De stad Emmeloord, centraal 
gelegen in de Noordoostpolder, draagt zelfs 
de bijnaam ‘Aardappelhoofdstad van de 
Wereld’. 

MARKTPLAATS.NL 
Het is echter niet zo dat alle kinderen en 
kleinkinderen van de eerste generatie 
bewoners boer zijn geworden. Sterker nog, 
door de ondernemende poldermentaliteit 
heeft de Noordoostpolder veel nieuwe 
en moderne bedrijven voortgebracht. 
Een aansprekend voorbeeld daarvan is 
Marktplaats.nl. Op dit moment vinden 
ongeveer acht miljoen actieve gebruikers hun 
weg naar deze online handelsplaats dat in 1999 
werd opgericht. Al snel kwam Marktplaats.
nl in handen van Het Goed uit Emmeloord, 
een landelijke keten van kringloopwinkels. 
Het gebruik van het platform nam een grote 
vlucht, waardoor het voor Marktplaats.nl 
nodig werd om zogenaamde ‘marktmeesters’ 
aan te stellen. Deze marktmeesters hadden 
als belangrijkste taak om toezicht te houden 
op het platform en toe te zien op de goede 
zeden. Ook verdachte advertenties moesten 
worden geweerd. Michiel werd op 19-jarige 
leeftijd marktmeester bij Marktplaats.nl, een 
bijbaan die hij vier jaar heeft uitgeoefend 
naast zijn HBO-studie. Het was zijn eerste 
kennismaking met de wondere, online wereld. 

SPORTMAN 
Hoewel de kennismaking met online goed 
bevalt, heeft Michiel in deze fase in zijn 
leven andere plannen. Michiel omschrijft 
zichzelf in die periode als een ‘druk baasje’. 
Hij speelt al enkele jaren voetbal op het 
hoogste amateurniveau bij de Flevo Boys 
in Emmeloord. Als hij op 18-jarige leeftijd zijn 
VWO-opleiding afrond kiest hij daarom voor 
de vervolgopleiding Sportmanagement bij de 
Hogeschool voor Economische Studies (HES). 
Michiel heeft dus zijn bijbaan bij Marktplaats.
nl, maar in 2007 komt CameraNU.nl op zijn 
pad. Hij gaat zich hier bezighouden met online 
marketing en legt de basis van het online 
succes van het bedrijf in zijn studentenkamer 
in Groningen, waar hij inmiddels is gaan 
studeren. Ruim 100 kilometer van de 
vestigingsplaats in Urk raakt Michiel in die 
studentenkamer steeds meer in de ban 

STERK
WERK

"Wat Michiel aanspreekt in online 

marketing is dat je vrijwel alles kan 

meten, waardoor je gemakkelijk kunt 

optimaliseren. Je ontdekt heel snel 

welke kanalen je effectief kan inzetten 

om de juiste doelgroep te bereiken."
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Michiel Maas
door Niels lubbinge 



 Round Table Magazine / 29

STERK
WERK

van online marketing. Het is een vorm van 
marketing waar hij zelf aan de knoppen kon 
en mocht zitten. Graag zelfs, want veel collega’s 
(en gelukkig ook concurrenten) hadden nog 
weinig kaas gegeten van online marketing. De 
poldermentaliteit, die Michiel met de paplepel 
kreeg ingegoten, kwam hem in deze fase goed 
van pas. Het was namelijk pionieren: zelf dingen 
uitzoeken, ondernemen en experimenteren. Zijn 
eerste wapenfeit ontstaat in 2009: een online 
Moederdag-actie van CameraNU.nl wordt een 
doorslaand succes voor het bedrijf. 

BESLIST.NL 
Tijdens zijn studie gaat Michiel werken bij 
een websitebouwer in Groningen. Als Michiel 
gaat afstuderen doet hij dat bij een populaire 
vergelijkingswebsite: Beslist.nl. Na zijn afstudeer-
opdracht blijft Michiel 5 jaar werken bij Beslist.
nl. Het bedrijf uit Arnhem maakt in die tijd een 
stormachtige groei door. 

Toen Michiel begon bij Beslist.nl werkten er 
ongeveer 20 medewerkers; bij zijn vertrek een 
paar jaar later waren dat er ongeveer 180. Bij 
Beslist.nl heeft Michiel zijn online marketingkennis 
in sneltreinvaart ontwikkeld. Met name op het 
gebied van de vindbaarheid in Google heeft hij 
hier alle ins en outs meegekregen, toegepast en 
getest. In diezelfde tijd werkte Beslist.nl op allerlei 
manieren aan de naamsbekendheid. Uiteraard 
online, maar ook offline door bijvoorbeeld het 
sponsoren van de succesvolle schaatsploeg 
Team Beslist.nl. Het succes, de groei en de 
goede naamsbekendheid van Beslist.nl zorgden 
voor gouden tijden voor Michiel. Letterlijk en 
figuurlijk, met een bezoek aan de Olympische 
Spelen van Sotsji (Rusland) om de sporters van 
Team Beslist.nl aan te moedigen als persoonlijk 
hoogtepunt voor Michiel.  

TERUG NAAR DE NOORDOOSTPOLDER 
In 2015 wordt Michel gevraagd om weer bij 
CameraNU.nl te gaan werken. Het wordt zijn 
taak om de online marketingafdeling op te 
zetten. Samen met zijn vriendin gaat hij weer 
wonen in Espel en begint Michiel aan een 
nieuwe levensfase. Tot op de dag van vandaag 
is Michiel Online Marketing Manager bij dezelfde 
werkgever maar er is veel veranderd. Het 
bedrijf draagt inmiddels de naam Cameranu 
en heeft een transformatie ondergaan. Ten 
eerste door de veranderde fotografiemarkt. 
De ooit zo populaire digitale compactcamera is 
uit de gratie geraakt. De traditionele gebruiker 
van de compactcamera fotografeert meer en 
meer met de smartphone. Daardoor is de focus 
van Cameranu op het hogere segment gericht. 
Dit is een specialistische, maar kleinere, markt 

waar Cameranu desondanks een omzet van 
honderd miljoen euro in draait. Om de klanten 
in dit segment goed te kunnen bedienen zijn 
er de laatste jaren meerdere winkels in het 
land geopend. Daardoor nam het aantal 
offline verkopen verder toe, terwijl Cameranu 
daarnaast nog steeds een van de grootste 
online spelers op de Nederlandse markt is. Het is 
de missie van Cameranu om klanten te helpen 
met het maken van mooie beelden om zo mooie 
momenten vast te leggen. Daarom ontwikkelt 
Cameranu zich steeds meer als een community 
voor beeldmakers; een ontmoetingsplek voor 
foto- en videografen. 

De zogenaamde content creators die actief zijn 
op platformen als YouTube, Instagram en TikTok 
weten de weg ook te vinden naar Cameranu. 
Dat heeft gevolgen voor het assortiment, dat 
in toenemende mate bestaat uit video- en 
podcastapparatuur. De verwachting is dat het 
hier niet bij zal blijven. De markt voor video groeit 
vol door. Zo worden nieuwe ontwikkelingen 
als Artificial Intelligence steeds meer ingezet 
door content creators, waardoor dit soort 
ontwikkelingen en de toepassingsgebieden 
nauwgezet in de gaten worden gehouden door 
Cameranu. 

VOETEN IN DE KLEI 
Om goed in de spelen op de klantvraag en 
-behoeftes zijn maar liefst 22 medewerkers 
actief op de marketingafdeling van Cameranu. 
Deze medewerkers hebben een helder beeld 
van het aankoop- en beslissingsproces van 
hun klanten, wat in de marketingvaktermen de 
Customer Journey (klantreis) wordt genoemd. 
Op basis van deze Customer Journey zorgt 
de online marketingafdeling onder leiding van 
Michiel dagelijks voor onder andere blogs, 
vlogs en tips and tricks om zo klanten te helpen. 
Inspiratie en educatie staan hierbij centraal en 
wordt al vroeg in de Customer Journey ingezet 
om zo klanten optimaal te binden aan het 
bedrijf. 

Naast het managementwerk bij Cameranu 
vindt Michiel het leuk om een dag per week 
te besteden aan zijn eigen bedrijf waarin hij 
op eigen wijze lokale ondernemers helpt met 
online vraagstukken. Deze ondernemers zijn 

onder andere actief in de agrarische sector, 
de metaalindustrie en de vrijetijdssector. Deze 
bedrijven helpt hij met het behalen van online 
succes. Van het uitwerken van de online 
strategie tot het operationeel de handen uit de 
mouwen steken. Resultaat halen is hierbij het 
belangrijkste doel, zoals online leads en orders 
binnenhalen. Wat Michiel aanspreekt in online 
marketing is dat je vrijwel alles kan meten, 
waardoor je gemakkelijk kunt optimaliseren. Je 
ontdekt heel snel welke kanalen je effectief kan 
inzetten om de juiste doelgroep te bereiken. 
Met name voor traditionele offline bedrijven 
ligt hier nog veel potentie. In het eigen bedrijf 
van Michiel gaan professionaliteit en een 
hechte klantrelatie hand in hand samen. Het is 
de manier voor Michiel om op een praktische 
manier, met de voeten in de klei, bezig te zijn 
met zijn vak en passie. 

TAFELRONDE 49 NOORDOOSTPOLDER 
Michiel is getrouwd en heeft vier kinderen. Hij 
heeft een druk leven, maar maakt graag tijd 
voor een ander passie in zijn leven: Tafelronde 
49 Noordoostpolder. Tafelen voegt veel voor 
hem toe, omdat er binnen de Tafelronde veel 
mogelijkheden om zaken te bespreken, te 
bediscussiëren en om te leren van een ander. 
Daarnaast is er veel ruimte voor gezelligheid, 
waardoor de Tafelronde een goede aanvulling 
is op de bestaande vriendengroep van Michiel. 

Binnen Tafelronde 49 Noordoostpolder is 
Michiel naar eigen zeggen een stuiterbal: een 
sociale jongen die met iedereen praat en de 
diepte in kan gaan, maar daarnaast ook graag 
lol maakt. Het zal niemand verbazen dat Michiel 
zich binnen de Tafelronde profileert op het 
marketingvlak. Hij heeft enige tijd geleden een 
nieuwe website voor de Tafelronde gebouwd 
en heeft de Customer Journey van potentiële, 
nieuwe Tafelaars uitgewerkt. Belangrijke 
vraagstukken hierin: hoe profileert de Tafelronde 
49 Noordoostpolder zich nu offline en online en 
waar liggen verbeterkansen? Uiteraard worden 
de verbeterkansen omgezet in concrete acties. 
Ook voor goede doelen van Tafelronde 49 
Noordoostpolder zet Michiel zich graag in. Een 
mooi en recent voorbeeld is de Tafelaardappel, 
een actie waarbij de Tafelronde aardappelen 
uit de Noordoostpolder verkoopt. De opbrengst 
van de verkoop gaat naar het goede doel. Het 
mag duidelijk zijn: ook binnen Tafelronde 49 
Noordoostpolder heerst een ondernemende 
poldermentaliteit en Michiel Maas draagt daar 
graag zijn (online) steentje aan bij. 

"Van het uitwerken van de online 

strategie tot het operationeel de handen 

uit de mouwen steken. Resultaat halen 

is hierbij het belangrijkste doel, zoals 

online leads en orders binnenhalen."
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Euromeeting
TR 93 SteenwijkTe
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OP 16, 17 EN 18 JUNI 2023 ORGANISEERDE 
TAFELRONDE 93 STEENWIJK NA BIJNA 
TIEN JAAR WEER EEN EUROMEETING. 
TIENTALLEN TAFELAARS UIT BINNEN- EN 
BUITENLAND WISTEN HUN WEG NAAR 
STEENWIJK TE VINDEN, ALWAAR ZE 
GASTVRIJ WERDEN ONTVANGEN. 

Bij Tafelronde 93 Steenwijk is het een 
jaarlijks terugkerend fenomeen op de 
agenda: de Euromeeting. Bij dit evenement, 
dat (inter)nationaal ook wel bekend staat 
als Numbersmeeting, komen Tafelaars 
met hetzelfde Tafelnummer samen. In het 
geval van Steenwijk zijn dat dus Europese 
Tafelrondes met het nummer 93. 

UITNODIGEN 
De organisatie van de Euromeeting rouleert 
jaarlijkse tussen de internationale Tafels en 
in 2020 was Steenwijk aan de beurt. Door 
de coronapandemie kon de Euromeeting 
een paar jaar helaas niet doorgaan, maar 
in 2023 was het eindelijk tijd om de schade 
in te halen. Om onze internationale broeders 
persoonlijk uit te nodigen gingen diverse 
(oud-)Tafelaars van Tafelronde 93 Steenwijk 
begin 2023 in kleine groepjes op reis door 
Europa. 
Zo bezochten we alle Europese actieve Tafels 
met het nummer 93. Middels deze reisjes 
lukte het heel wat internationale Tafelaars 
te activeren. Het bleek een mooi voorproefje 
voor de daadwerkelijke Euromeeting in 
Steenwijk. 

OPENING 
Op de Euromeeting mochten wij veel 
internationale gasten verwelkomen. Er kwam 
een bont gezelschap van (oud-)Tafelaars 
en hun partners uit Sint-Truiden (België), 
Basingstoke (UK), Grindsted (Denemarken), 
Ulm (Duitsland) en Tranås (Zweden). Op 
donderdag 15 juni arriveerden de eerste 
internationale gasten al in Steenwijk voor 
het Early Bird-programma op vrijdag 
16 juni: een bezoek aan de Koloniën van 
Weldadigheid. Sinds 2021 is dit unieke gebied 
nabij Steenwijk UNESCO-werelderfgoed 
en het kon derhalve niet ontbreken in het 
programma. Op vrijdagmiddag werd de 
Euromeeting daadwerkelijk geopend met 
een plechtigheid in de Doopsgezinde Kerk 
te Steenwijk, gevolgd door een kanonschot 
op de stadswal dat werd verzorgd door 
de Scutterie van Sint Clemens, één van de 
goede doelen die wordt ondersteund door 
Tafelronde 93 Steenwijk. Daarna was het 
tijd voor een heerlijke BBQ, verspreid over 
vijf verschillende locaties in Steenwijkerland. 
Van daaruit ging iedereen door naar de 
achtertuin van de voorzitter voor de grote 
openingsborrel. Een gelegenheid waarbij de 
muziek vrolijk schalde en de drank tot in de 
late uurtjes rijkelijk vloeide. 

VAREN EN FEESTEN 
Zaterdag was het tijd om te ontspannen op 
het water. Tafelronde 93 Steenwijk regelde 
een aantal boten, waarmee de gasten naar 
het nabijgelegen Giethoorn werden gevaren. 

Hier genoot men van het zonnige weer, de 
frisse wind door de haren en een verkoelende 
duik in het water, uiteraard met een hapje 
en drankje onder handbereik. Na een dagje 
dobberen was het ’s avonds tijds voor het 
traditionele galadiner met als dresscode 
black-tie. Tijdens deze feestelijke avond 
kwamen ruim honderd (oud-)Tafelaars uit 
binnen- en buitenland en hun partners samen 
in Rabo Theater De Meenthe in Steenwijk. 
Tijdens het heerlijke driegangendiner 
verzorgde elke deelnemende Tafelronde 
een act; een gewaardeerde traditie bij 
onze Euromeetings. Na het diner gingen de 
voetjes tot in de laatste uurtjes van de vloer. 
Op zondagochtend werd de Euromeeting 
afgesloten met een brunch in het clubhuis 
van Tafelronde 93 Steenwijk, waarna 
iedereen huiswaarts keerde. 

GESLAAGD 
Er is door Tafelronde 93 Steenwijk veel tijd en 
energie in de organisatie van de Euromeeting 
2023 gestoken, zowel in de voorbereiding als 
tijdens het evenement zelf. De inspanningen 
wierpen echter hun vruchten af. Tafelronde 
93 Steenwijk kijkt terug op een geslaagde 
Euromeeting! Volgend jaar zijn onze 
Zweedse broeders aan de beurt om de 
Euromeeting te organiseren. Op naar een 
nieuw, internationaal Tafelavontuur! 

Yours in Table, 
Niels Lubbinge 
Tafelronde 93 Steenwijk 
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AGMDORT
MUNDTR 17 Zutphen

CHECK DE 
AFTERMOVIE!

MET 6 ENTHOUSIASTE TAFELAARS 
IS TR 17 ZUTPHEN AFGEREISD NAAR 
DORTMUND OM DEEL TE NEMEN AAN 
DE JAARLIJKSE AGM. EEN WEEKEND 
VOL INSPIRATIE, INTERNATIONALE 
ONTMOETINGEN EN ONVERGETELIJKE 
MOMENTEN STOND ONS TE WACHTEN. 

In alle vroegte op zaterdagochtend 
vertrokken we met 2 auto's richting onze 
oosterburen. Na een rit van ongeveer 1 
uur en 45 minuten (voor sommigen veel 
sneller), arriveerden we bij ons hotel. 
Zonder tijd te verspillen begaven we ons 
meteen naar de AGM, die plaatsvond in 
het indrukwekkende Dortmund stadion. 

Hoewel de vergadering wellicht niet zo 
spectaculair was als onze Nederlandse 
AGM, was het toch interessant om te zien 
hoe onze Duitse vrienden het aanpakten. 
Het was een waardevolle ervaring om 
te ontdekken hoe andere Tafels in het 
buitenland te werk gaan. 

Na de AGM sloten we ons aan bij een 
groep Tafelaars uit Zwitserland, Engeland 
en Duitsland en gingen we naar een 
bierfestival in de stad. Deze setting bracht 
een geweldige sfeer met zich mee en 

bood de gelegenheid om 
nieuwe vriendschappen te sluiten. Onder 
het genot van de nodige alcoholische 
versnaperingen hebben we genoten 
van de gezelligheid en waardevolle 
gesprekken. 

Terug in het hotel fristen we ons op voor het 
Gala van die avond. Het was een avond 
vol goed gezelschap, heerlijk eten, bier en 
wijn. Het kon niet beter! Na het smakelijke 
galadiner was het tijd voor de afterparty, 
waar een fantastische band speelde en er 
volop gedanst en gefeest werd. Tot in de 
late uurtjes vierden we feest, samen met 
de Nederlandse delegatie en alle andere 
internationale Tafelaars. 

Met veel voldoening kijken we terug op 
deze prachtige internationale ervaring. 
Het heeft ons niet alleen de kans gegeven 
om onze horizonten te verbreden, maar 
heeft ook nieuwe vriendschappen en 
waardevolle connecties opgeleverd. We 
raden het iedereen aan om dit eens mee 
te maken. 

Yours in Table, 
Patrick van den Brink 
TR 17 Zutphen 
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Kunstbewaren.nl is onderdeel van:
Kunstbewaren.nl
Remmerden 121
3911 TZ  Rhenen

0318 555 222 
info@kunstbewaren.nl
www.kunstbewaren.nl

Kunst bewaren?
Beveiligde en geklimatiseerde opslag voor kunstwerken en cultureel erfgoed

 + 24/7 professioneel beveiligde opslagruimte

 + Geconditioneerde kluiskamers met schilderijrekken

 + Beveiligd en discreet transport

HÉT ADRES VOOR AL UW RONDE TAFEL PRODUCTEN!

Betaalbaar genieten van bijzondere auto’s

Met het membership van 
MyCarClub kunt u flexibel 
rijden in bijzondere sportauto’s 
met een select aantal leden. 
Beleef mooie momenten 
met uw zakenrelaties, 
medewerkers, kinderen of 
vrienden. Geen bezit, geen 
zorgen, geen onderhoud, 
alleen betaalbaar genieten.  
U bepaalt zelf hoe vaak u rijdt, 
u zit nergens aan vast!

Contact 
06-53346401 of 
mvandenbrink@mycarclub.nl  
www.mycarclub.nl

zakelijk en privé membership



Scan Nu!

Martijn de Vries



Behoud van een 
Nederlandse traditie Avond   Daagse4

DE AVOND4DAAGSE IS EEN NIET MEER 
WEG TE DENKEN TRADITIE IN NEDERLAND. 
POTENTIËLE TAFELAARS, OUD-TAFELAARS 
EN TAFELAARS (KINDEREN, JE OUDERS 
EN JEZELF) ZIJN AL DRIE GENERATIES 
OPGEGROEID MET DE AVOND4DAAGSE.

Vaak is de Avond4daagse-medaille de 
allereerste medaille die je in je leven krijgt. 
De Avond4daagse zorgt niet voor niets voor 
onvergetelijke herinneringen. In heel Nederland 
zijn er jaarlijks honderden Avond4daagsen 
die bij Koninklijke Wandelbond Nederland 
(KWbN) zijn aangesloten. Van Noord-
Groningen tot Zuid-Limburg en van de 
Randstad tot de Achterhoek.  Er is dus altijd 
wel een Avond4daagse bij jou in de buurt. 
 
SAMENWERKING 
Tafelronde 56 Vlaardingen kreeg via-via de 
vraag of wij ons wilden gaan inzetten voor de 
lokale Avond4daagse omdat men dringend 
vrijwilligers nodig had.  Met een groot aantal 
aanmeldingen konden we een serieus verschil 
maken voor de organisatie, en zo geschiedde 
de eerste samenwerking in 2022. Te denken 
valt aan werkzaamheden die iedere Tafelaar 

kan, zoals bijvoorbeeld verkeersbegeleiding 
of stempelen op de stempelpost. Tafelronde 
56 Vlaardingen heeft ook dit jaar met twaalf 
man geholpen.  De keuze was immers simpel: 
of je loopt 5-10km met je gezin, of je hebt een 
gezellige avond met de Tafel (en zit na drie 
uur op het terras). 
 
OPROEP 
Meestal begint de organisatie van de 
Avond4daagse 3-4 maanden van tevoren. 
Aangezien de meeste besturen rond de zomer 
gewisseld zijn kan iedere Tafelronde die op 
zoek is naar een handen-uit-de-mouwen-
project dit mooi in hun agenda zetten. Kortom, 
wil je onder je wandeldienst uitkomen en een 
leuk evenement ondersteunen? Meld je als 
Tafelronde bij de organisatie van jullie lokale 
Avond4daagse en zet je nuttig in! 

Yours in Table, 
Arlan, Dion , K3, (Koen nr. 1, Koen nr.2 & Koen 
nr.3), Max, Robin, Sven, Wessel, Maarten, 
Ronald, Ricardo, Stefan, Wouter, Marijn, 
Angelo & Joost 
Tafelronde 56 Vlaardingen 

Willeke Alberti 
schittert voor bewoners 
verzorgingstehuis 
Sonnevanck in Harderwijk 

LOKALE VRIJWILLIGERS EN TAFELRONDE 
197 HARDERWIJK HEBBEN - MET WILLEKE 
ALBERTI ALS STRALEND MIDDELPUNT - 
EEN PRACHTMIDDAG GEORGANISEERD 
VOL NOSTALGIE. HIERMEE HEBBEN ZIJ DE 
OUDERE EN ZORGBEHOEFTIGE BEWONERS 
VAN SONNEVANCK HARDERWIJK 
EEN MIDDAG GEBODEN OM NOOIT TE 
VERGETEN. 

Een uitvraag onder de bewoners van het 
woonzorgcomplex toonde dat zij vrijwel 
allen Willeke Alberti nog eens zouden 
willen ontmoeten. Dit optreden zou niet 
kunnen worden bekostigd uit het reguliere 
zorgbudget. Daarom is deze als droom 
ingediend bij Durf te Dromen Harderwijk, 
de stichting voor serviceactiviteiten van 
Tafelronde 197 Harderwijk. Deze stichting 
verwezenlijkt kleinschalige lokale dromen, 

van het leveren van een driewieler aan een 
gehandicapte jongen tot het verzorgen van 
een lesdag gebarentaal op een basisschool. 
Het laten uitkomen van deze wens was 
extra speciaal, omdat de bewoners van dit 
verzorgingstehuis vanwege hun ouderdom 
over het algemeen slechts een beperkte tijd 
in Sonnevanck verblijven. 

De bewoners zagen uit naar haar komst 
en dat bleek terecht. Met haar band heeft 
Willeke Alberti zo’n 250 bewoners en 
vrijwilligers een uur lang meegenomen in een 
tijdreis. Met bekende nummers als Volare, 
Marina en Ome Jan bracht zij de groep aan 
het swingen en werd een polonaise gestart. 

Met persoonlijke intermezzo’s memoreerde 
mevrouw Alberti naar de gezamenlijke 
herinnering. Herinneringen naar onder 

andere Toon Hermans, zangeres zonder 
naam en Ramses Shaffey, waar ze nummers 
van ten gehore bracht. Na haar optreden 
was het enthousiasme van de bezoekers 
voelbaar. Het uur had emoties losgemaakt 
en oude herinneringen teruggehaald. 

Er was uit volle borst meegezongen, gedanst, 
geswingt in de rolstoel of het ziekenhuisbed. 
Voor Willeke, die later die week zou optreden 
met Rob Kemps voor 35.000 bezoekers, 
was het precies die ontroering waar ze het 
voor doet. “Die lach, die traan, die zijn niet te 
verwoorden. Die verbinding, die beroering, 
dat is waarom ik deze optredens het leukste 
vind om te doen.” 

Yours in Table, 
Aldert Douma 
TR 197 Harderwijk 

TR 197 Harderwijk

TR 56 Vlaardingen
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100K
Haringtocht

TR 115 Katwijk/Noordwijk 

opbrengst met 

SOMS VALT ALLES PRACHTIG SAMEN, HET 
MOET DAN ZO ZIJN DENK IK. SINDS VORIG 
JAAR, MET WEER EEN NIEUWE STROOM 
TAFELAARS, VOEL JE DE VERBINDING EN 
ENTHOUSIASME. DE HARINGTOCHT IS ONS 
GROTE EVENT WAAR WE EEN STEVIGE 
COMMISSIE OPZETTEN. 

Ieder jaar kijken we naar verbeterpuntjes, wat 
kan of moet er beter dan de vorige editie. Dit 
jaar waren dat allemaal groene vinkjes, aan 
de voorbereiding was veel aandacht besteed 
en daar heeft iedereen een steentje aan 
bijgedragen.  En dan is het moment daar, het 
event begint event en je voelt die positieve 
vibe, de energie om veel aandacht aan het 
goede doel te besteden en tegelijkertijd 
aandacht aan alle gasten te geven die een 
mooie avond willen. 

Halverwege de veiling zagen we al 
duizelingwekkende bedragen op de bordjes 
geschreven worden, we voelden dat er meer 
in zat en dan wil je het maximale eruit halen. 
Daar heb je gulle gevers voor nodig en 
dankbaar als we zijn gingen die geheel mee in 
ons enthousiasme. Ongelofelijk dankbaar en 
trots op de Tafelaars! 

DE VOORBEREIDINGEN: 
Allereerst hebben we gezocht naar lokale 
goede doelen. Natuurlijk hebben we veel 
van deze organisaties of stichtingen redelijk 
in kaart als je al jaren lokaal actief bent als 
Tafelronde. Daarnaast kijken we ook naar 
wat er speelt in de maatschappij en wat 
er actueel is. Dit jaar kwam een Tafelaar in 
contact met iemand die sprak over de ziekte 
van Huntington, en in het bijzonder dat er in 
de regio een geheel nieuw onderkomen in 
aanbouw is voor mensen die lijden aan deze 
ziekte: Topaz Overduin. Dit zette alle seinen bij 
ons op groen om hier dieper in te duiken. We 

hebben een aantal gesprekken gehad waarbij 
we als Tafel hebben aangegeven dat we 
graag iets willen betekenen. Topaz Overduin 
zat met een gat in de begroting vanwege hoge 
bouwkosten en wij konden daar een schakel in 
zijn. Wij houden wel van een concreet doel en 
hebben ervoor gekozen om geld in te zamelen 
voor alle recreatieruimtes en de tuin. 

Waar mogelijk willen we bij de Haringtocht 
twee goede doelen in de kijker zetten om zo 
meer aandacht te genereren. Stichting Jarige 
Jop stond al langer op onze lijst als goed doel 
en dit jaar wilden we kijken of we op regionaal 
gebied iets voor hen konden betekenen. Zeker 
omdat er veel te doen is om armoede, hoge 
kosten en kinderen die hier dupe van zijn. 
Met heldere cijfers kan aangetoond worden 
dat we niet met hagel gaan schieten maar 
via de landelijke stichting onze eigen regio 
ondersteunen. 

Onze Haringtochtcommissie is het hele jaar 
druk om dit event in goede banen te leiden. De 
veiling is het hoogtepunt van de Haringtocht 
en dat moet goed staan. Aantrekkelijke kavels 
die mensen écht interessant vinden zijn daar 
het belangrijkst in. Af en toe moet je daar 
geluk in hebben en er hard voor werken om 
die binnen te halen. Daarnaast is een goed 
afgestemd duo van veilingmeesters heel 
belangrijk. 

Vroeger huurden we veilingmeesters in, 
weliswaar zeer professioneel, maar ze hadden 
geen idee tegen we ze aan het praten waren. 
Nu doen we dat met eigen mensen, naar mijn 
idee niet van professioneel te onderscheiden 
en ook nog eens bekenden van de 200 
bezoekers, wat zorgt voor een veel grotere 
beleving. Ieder jaar zie je verbeterpunten en 
denk dat er dit jaar achter veel puntjes een 
groen vinkje genoteerd kon worden. 

 “De grote Katwijkse Haringtocht” had haar 
22e editie dit jaar en is gestart in 2000. De 
corona jaren hebben we het event helaas 
gecanceld. De bedragen die wij ophalen 
vinden we altijd hoog in vergelijking met 
andere projecten, het schommelt de laatste 
jaren tussen de € 40.000,- en € 60.000,-.  
€ 100.000,- is echter met stip een record dat 
we nooit aan hebben zien komen. 

WAAR GAAT DE OPBRENGST NAARTOE: 
"De vrienden van Topaz Overduin" 
De bewoners van Overduin laten genieten 
van buiten. Op Overduin wordt momenteel 
een moderne woonvoorziening gebouwd 
voor bewoners met de ziekte van Huntington. 
Zij genieten enorm van het uitzicht op onze 
fantastische, duinrijke omgeving. Daarom 
willen we dit jaar De Vrienden van Topaz 
helpen met de inrichting van een nieuwe 
buitenruimte. De bewoners van Overduin 
genieten van het zonnetje op hun gezicht. 
Met familie of medebewoners ontspannen op 
comfortabele banken en stoelen. Daar is een 
kostbare buiteninrichting voor nodig. 

"Stichting Jarige Job" 
Ieder kind verdient een verjaardag 
In Nederland zijn er kinderen die hun 
verjaardag niet kunnen vieren, omdat er 
thuis geen geld voor is. Stichting Jarige Job 
helpt deze kinderen door het geven van een 
verjaardagsbox t.w.v. € 35,-. Hierin zit alles wat 
nodig is voor een echte verjaardag, thuis én 
op school! In regio Katwijk zijn er 450 kinderen 
die hun verjaardag niet zoals anderen kunnen 
vieren. Graag willen wij hen met de opbrengst 
van de Haringtocht een verjaardagsbox 
schenken! 

Yours in Table, 
Arno Rozema 
Tafelronde 115 Katwijk/Noordwijk
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Diner En  
Blanc2023

TR 118 Goeree-Overflakkee

AFGELOPEN JUNI WAS HET JAARLIJKSE DINER EN BLANC VAN 
TAFELRONDE 118 GOEREE-OVERFLAKKEE. NA EEN GESLAAGDE 
LUNCH VOOR ONZE INTERNATIONALE ZUSTERTAFELS IN 2012 
KWAM TOENMALIG TAFELAAR ROBERT VAN WIJK OP HET IDEE OM 
OOK EEN CULINAIR EVENEMENT OP TE ZETTEN OM GELD IN TE 
ZAMELEN VOOR EEN GOED DOEL. 

In Frankrijk waren toen al diners waarbij gasten volledig in het wit 
samen kwamen op een unieke locatie. Waar de Fransen zelf hun 
eten, drinken, stoelen en bestek mee moeten nemen is de Flakkeese 
versie volledig verzorgd: onze gasten wordt gevraagd in het wit aan 
te schuiven en wij doen de rest! Na een succesvolle eerste editie in 
het boerenveld was een lokale Tafeltraditie geboren. Elk jaar zorgen 
we voor een andere unieke locatie waar je normaal niet terecht kunt 
voor een diner, deze bestemming blijft voor de gasten tot op de dag 
zelf een verrassing. Zo hebben we in het verleden gedineerd in een 
droogdok, een rijdende antieke tram, op een oude scheepswerf en zijn 
er kreeften bereid rond een oude molen.  

Dit jaar was de locatie Hofstede Lust & Last in Sommelsdijk. De 
Hofstede beslaat totaal zo'n tien hectare en het domein reikt van 
Sommelsdijk tot richting de watertoren van Dirksland. De strak 
witgedekte tafels stonden tussen de fruitbomen in de betoverende 
tuin van de hofstede opgesteld. Nadat Robert jarenlang Robert het 
eten heeft verzorgd was dit jaar de actieve Tafel, naast de organisatie, 

ook verantwoordelijk voor het koken. Er werd een restaurantwaardig 
menu bereid met in elk van de vier gangen minimaal één product van 
de Hofstede. Uiteraard vloeide ook de wijn rijkelijk! 

De opbrengsten van deze dag komen volledig ten goede aan 
het Voedselbos van Hofstede Lust & Last. Het voedselbos is een 
productief ecosysteem naar het voorbeeld van een natuurlijk bos, met 
een grote diversiteit aan meerjarige houtige soorten, waarvan delen 
(vruchten, zaden, bladeren, stengels, etc.) als voedsel kunnen dienen. 
De natuur wordt in dit bos zo veel mogelijk de ruimte gegeven om zijn 
gang te gaan om zo een natuurlijk evenwicht te creëren. Hier worden 
de lokale bevolking en scholen ook bij betrokken d.m.v. educatieve 
rondleidingen en chef-koks die zelf hun eigen super verse producten 
komen plukken, hoe gaaf is dat! 

Ook volgend jaar is er in juni weer een Diner en Blanc op Goeree-
Overflakkee en zijn ook zeker Tafelaars uit den lande welkom, houd 
www.rt118.nl in de gaten voor de start van de inschrijvingen! 

Tot dan! 

Yours in Table, 
Lievay van Dam - voorzitter 
Henk Kieviet - penningmeester 
Tafelronde 118 Goeree-Overflakkee
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Kanotalent Milan Dekker 
vliegt ‘bijna’ over het Zwet 

WAT NU ALS ONDERNEMERS JE ALS 
TOPSPORTER IN DE BOOT WILLEN NEMEN? 
DAN TOON JE JE ZOALS MILAN DEKKER 
(21) ENORM DANKBAAR EN STAP JE IN 
JE ZOJUIST VERKREGEN CARBONKANO 
EN TOON JE, ONDER TOEZIEND OOG 
VAN DE LEDEN VAN TAFELRONDE 72 
ZAANSTREEK, JE SNELHEID OP HET ZWET. 

Bewogen ondernemers en fanatieke sporter 
hebben doel voor ogen 
De ondernemende leden van dat gezelschap 
(in totaal 14 waarvan 12 aanwezig en geen 
van hen ouder dan 40 jaar) steunen een 
maatschappelijk doel, door middel van de 
persoonlijke inzet van de leden en door 
inzameling van geld. Dit is één van de 
belangrijkste taken van de Tafelronde. En zo 
kwam de jonge veelbelovende topsporter 
Milan Dekker uit Wormer in beeld.  

De groep van ondernemers, gen-aamd 
Tafelronde 72 Zaanstreek, zet zich in voor 
de maatschappij en goede doelen. Een 
ploeg uit vele verschillende branches, 
allen gemotiveerd en enthousiast over 
het ondernemen en bijdragen aan de 
samenleving. Milan barst - net als de 
ondernemers - van de ambitie en richt zijn 
pijlen op deelname aan de Olympische 
Spelen van 2028 in Los Angeles. “Hiervoor 
heeft hij een nieuwe en snellere boot nodig", 
laat Joost Veenings namens de club weten. 
“Deze hebben wij hem nu overhandigd 
namens onze groep.” 

BLOEM STAAT VOOR ONDERNEMEN 
Het officiële moment had plaats bij 
Kanocentrum Arjan Bloem aan de Poelweg 
in Wormer. Voor dat moment vertelt 
een gedreven Arjan Bloem over o.a. de 
geschiedenis van zijn bedrijf. Dat doet hij 
met aan de muur tal van voorbeelden uit 
de historie waaronder de K1 en K2-boten 
waarmee zijn vader gevaren heeft op de 
Olympische Spelen van 1976. 

In de familie Bloem staat ondernemen hoog 
in het vaandel. Opa Gerbrand en vader 
Arend vormen het inspirerende voorbeeld 
voor Arjan. Kanocentrum Arjan Bloem 
is sinds 2010 een feit en duurt met veel 
succes nog altijd voort. Vader Arend is dan 
weliswaar uitgetreden, maar is nog bijna 
dagelijks aanwezig. 

PORTUGEES VAKWERK 
De aandachtig luisterende onde-rnemers 
herkennen veel in de speech van Bloem. 
Dan komt het moment waarop de 
Portugese carbon NELO-kano uit de hoes 
gehaald mag worden en toont Milan Dekker 
zich uitermate dankbaar met dit prachtige 
gebaar. "Hier kan ik heel blij en nog veel 
sneller van worden!" 

Zijn focus is gericht op deelname aan de 
Olympische Spelen van 2028 in Los Angeles. 
"Parijs 2024 is te kort bij”, schat hijzelf in. 
De student Commerciële Economie aan 
de Johan Cruyff Academy (daar waar 

sporters hun topsport combineren met 
de hbo-studie) heeft inmiddels een eerste 
senioren World Cup-wedstrijd achter de 
rug. Zijn streven is om van de huidige 
Top 18-klassering komend jaar een Top 
9-positie te verwerven. Dat zal onder meer 
gestalte moeten gaan krijgen tijdens de WK 
voor O23 in Italië en daarna de EK O23 in 
Portugal. 

ROTTERDAM THUISBASIS 
Het is voor Dekker nog niet zover dat hij 
de z.g. NOC*NSF-status krijgt toebedeeld. 
"Dan zal ik eerst in de A-groep bij de Top 
8 moeten gaan varen." Ondanks zijn 
enorme inspanningen blijkt de Wormernees 
veel zelf te moeten doen. De begeleiding 
vanuit de bond is beperkt. Tegenwoordig 
traint hij in Rotterdam, overweegt zelfs 
om zijn afstudeerstage te gaan doen in 
Denemarken waar de faciliteiten nog beter 
zijn. 

"De wereldtop vaart op de 1 kilometer 
3.20/3.30 waar ik in de O23 nu rond de 
3.37/3.38 vaar. Er is nog wat te verbeteren", 
vertelt hij met een glimlach om vervolgens 
in zijn nieuwe kano het Zwet op te schieten. 
Bij terugkeer vraagt hij aan de ondernemers 
wie zijn voorbeeld wil volgen. En toen bleef 
het stil. 

Yours in Table,
TR 72 Zaanstreek



Fresh lemonade met 6% alcohol 
in 2 fruitige smaken.
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@ease
HET IS NIET VANZELFSPREKEND DAT JE ALS MAN OVER JE 
GEVOELENS PRAAT, LAAT STAAN DAT JE OVER JE GEVOELENS 
PRAAT MET ANDERE MANNEN. HET IS DAN OOK NIET VOOR 
NIETS DAT ROUND TABLE INTERNATIONAL HET THEMA: 
‘MENTAL HEALTH’ HEEFT GEKOZEN. HIERMEE VRAAGT ROUND 
TABLE INTERNATIONAL REGELMATIG AANDACHT VOOR DIT 
ONDERWERP, ZOALS MET ‘MOVEMBER’ EN ‘CHECK IN TUESDAY’. 

Ook lokaal is er bij veel Tafels ruimte op de agenda gecreëerd 
om in een veilige omgeving, met mede-Tafelaars te delen wat er 
op dat moment in je leven speelt. Veel Tafelaars roemen juist dàt 
agendapunt, omdat er een soort magie om hangt. Vaak veranderd 
de sfeer en voel je iets moois ontstaan, iedere keer weer. Je wordt 
gehoord, begrip getoond, er wordt geluisterd naar elkaar en je krijgt 
soms gevraagd en ongevraagd advies. Even ‘het hart op tafel’, 
even kunnen uitspreken wat je bezighoudt, je hart luchten. Wat 
een krachtig fenomeen is dat toch. Hoe mooi zou het zijn als we dit 
fenomeen ook bereikbaar maken voor jongeren? Want… Met 1 op 
de 4 jongeren gaat het namelijk niet oké! Ze worstelen met zichzelf 
of met wat er allemaal gebeurt in hun leven. Net als bij ons kan 
een veilige plek om hierover te praten al enorm opluchten, of zelfs 
grotere problemen voorkomen. Bij @ease bieden ze de jongeren 
deze plek door een luisterend oor te bieden in een veilige omgeving. 
Ze kunnen gewoon fysiek langskomen in een van de vestigingen 
of gebruik maken van een chat, al dan niet anoniem. Gratis en 
zonder wachtlijst. De methode van @ease is een aanpak van ‘voor 
jongeren, door jongeren’. Hierbij werken getrainde leeftijdsgenoten 
samen met (zorg)professionals in de regio. Een gesprek bij @ease 
is vaak een eerste stap naar professionele hulp voor de jongeren. 

Bij @ease investeren ze de komende jaren in de groei van hun 
organisatie om te zorgen dat ze voor meer jongeren in Nederland 
dichtbij bereikbaar zijn. Dat betekent dat ze op veel plekken in 
Nederland bezig zijn met de eerste stappen om een vestiging 
te kunnen openen. Ze voeren veel gesprekken met lokale 
overheidsinstellingen, zorg- en welzijnsinstanties, scholen, jongeren, 
aanbieders van vastgoed/bedrijfsruimten en financiers.     

Met onze hulp kunnen we @ease helpen hun groeiambities waar 
te maken om meer jongeren te bereiken. Daarom heeft NTR @
ease gekozen als nationaal goede doel. Wij kunnen @ease op 
verschillende manieren steunen, waaronder door (een deel) van 
jullie fundraising over te maken naar de rekening van de Nationale 
Service Raad onder vermelding van @ease.  

Bij vragen kunnen jullie contact opnemen met de Nationale Service 
Raad. Marcel Fermont is contactpersoon namens NSR voor @ease. 

 

 

Wist je dat? 

"Bij ease bieden ze de jongeren deze 
plek door een luisterend oor te bieden 
in een veilige omgeving. Ze kunnen 
gewoon fysiek langskomen in een van 
de vestigingen of gebruik maken van 
een chat, al dan niet anoniem. Gratis en 
zonder wachtlijst."

@EASE HEEFT RUIM 1.500 GESPREKKEN GEVOERD VIA DE 
CHAT MET RUIM 1.020 UNIEKE JONGEREN. 

1 OP DE 4 JONGEREN IS NIET OKÉ. 

DRIEKWART VAN ALLE PSYCHISCHE STOORNISSEN 
ONTSTAAT VOOR HET 25STE LEVENSJAAR. 

SLECHTS 30% VAN DE JONGEREN MET PSYCHISCHE 
KLACHTEN ONTVANGT DE JUISTE HULP. 

BIJ @EASE ZETTEN ZE IN OP ‘BEGRIJPELIJK’ EN 
‘JONGEREN-PROOF’ COMMUNICATIE. 

IN 2022 ZIJN ER 151 NIEUWE VRIJWILLIGERS GETRAIND 
VOLGENS DE @EASE-METHODIEK. 

hèt Nationale Service Doel 
van de Nederlandsche Tafelronde



MEER DAN 1.000 TAFELAARS VAN OVER DE HELE WERELD 
KOMEN IN SEPTEMBER 2024 NAAR NEDERLAND! IN DIT 
MAGAZINE HOUDEN WE JE IEDERE KEER OP DE HOOGTE VAN 
DE ORGANISATIE EN VERTELLEN WE JE HET LAATSTE NIEUWS! 

Het is alweer even geleden! 
Wat hebben de jaartallen 1987 en 2009 met elkaar te maken? Dat waren de laatste 2 keer dat wij 
als Nederlandsche Tafelronde een World Meeting hebben gehost. Maar daar komt binnenkort 
verandering in, want zoals je waarschijnlijk al wel ergens hebt kunnen lezen, gaan we Maastricht 
toevoegen aan het rijtje met plaatsnamen waar dit event eerder plaats mocht vinden.  Het is nu 
al bijna 2 jaar geleden dat we op de World Meeting in Dubai aan hebben gegeven interesse te 
hebben om de World Meeting te gaan organiseren. Toen dit op internationaal vlak goed bleek 
te vallen, is de zoektocht gestart naar een geschikte locatie. Een locatie die goed bereikbaar moet zijn 
voor meer dan duizend (inter)nationale Tafelaars en voldoende hotels en grote horecagelegenheden 
bezit. En misschien wel het allerbelangrijkste; voldoende Tafelrondes heeft.  

Maastricht als ‘the place to be!’ 
Uit de zoektocht naar een geschikte plek is Maastricht naar voren gekomen, waar we samen met 
een drietal Tafelrondes (Tafelronde 62, Tafelronde 174 en Tafelronde 179) de handen ineengeslagen 
hebben en een pitch voor de World Meeting 2022 in Kopenhagen hebben voorbereid en gehouden. 
En met succes! Sinds dat moment is de voorbereiding officieel van start gegaan, zijn er een bestuur 
en commissies opgericht, zijn er tientallen vergaderingen en locatiebezoeken geweest en hebben we 
onze promofilm opgenomen. Dit alles in opmaat naar het moment dat we de marketing mogen gaan 
opstarten in september dit jaar. Via dit magazine en onze social mediakanalen zullen we jullie op de 
hoogte houden van het allergrootste Tafelevent tot op heden in Nederland. Noteer dus alvast de datum 
in je agenda: 18-22 september 2024! 

 

Wil jij of jouw Tafelronde bijdragen aan dit event? Neem dan contact op via contact@
rtiwm2024.nl Zo zoeken we onder andere hulp bij de commissie Marketing & Communicatie. 

Hulp 
gezocht!

Begin juni vonden in Maastricht de opnames 
plaats voor de promovideo. 

Opnames 
promovideo
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OP 25 MAART 2023 HEBBEN WE ALS 
TAFELRONDE 136 BERKEL EN RODENRIJS 
CONCERT AT THE PARK GEORGANISEERD 
VOOR LOKALE GOEDE DOELEN. 

Een uitverkocht mega-feest met meer dan 
3.500 bezoekers die los konden gaan met 
optredens van onder andere Tino Martin, La 
Fuente, Diaz&Bruno, Bizzey en nog vele andere 
namen. We hebben hiermee de Tafelronde 
lokaal meer bekendheid gegeven en natuurlijk 
een mooi bedrag van € 25.000,- opgehaald 
voor lokale goede doelen.  

KUNST- (, ZWEM-) EN VLIEGWERK 
Blij met het eindresultaat, maar we hebben wel 
wat kunst- en vliegwerk moeten verrichten. 
Zo werd Concert at the Park door creatieve 
inwoners omgedoopt tot Concert at the Pool. 
Tijdens de opbouw werd een waterleiding 
geraakt. Het gevolg was dat meerdere 
dorpen last hadden van de waterdruk en het 
hele festivalterrein onder 20 cm water stond. 
Gelukkig werd er snel ingegrepen en met 
een mooie samenwerking met Dunea, de 
gemeente en lokale vrijwilligers hebben we het 
terrein op tijd droog gekregen. 
Met een droog festivalterrein waren we er 
klaar voor om het feest om 15.00 uur te laten 

beginnen. We hadden een mooie 
roze tent, waar windkracht 7 
tegenaan beukte. Veel bouwhekken 
waaiden om en de tent piepte en 
kraakte. Maar gelukkig kon het feest 
gewoon doorgaan. Alleen moesten 
er soms wat palen weer rechtgezet worden. 
Maar rond 13.00 uur kregen we een belletje dat 
onze headliner Tino Martin ziek was. De focus 
was om dit eerst op te lossen en vervolgens 
te communiceren naar de bezoekers. In een 
mum van tijd werden meerdere artiesten 
benaderd met de vraag of zij over enkele uren 
bij ons in Lansingerland konden optreden. Het 
lukte om goede namen te regelen: Xander de 
Buisonjé en Frans Duits!  

De laatste uitdaging die we hadden, was 
inflatie. We wilden dat het feest leidde tot een 
mooie opbrengst voor goede doelen, maar 
ook dat het een betaalbaar feest bleef voor 
onze gemeenschap. Met ticketprijzen van rond 
de € 30,- en een bierprijs van € 3,50 zijn we zo 
laag mogelijk gebleven. Dit brengt wel risico’s 
met zich mee, want de begroting was circa € 
350.000,- en bij verlies moesten we als leden 
compenseren. Dit moeten we goed evalueren, 
want zoals jullie hierboven kunnen lezen 
kunnen er onverwachte dingen gebeuren.  

CATP 2023 
We zijn er trots op dat we met veel kunst- en 
vliegwerk een bedrag van € 25.000,- hebben 
opgehaald voor zes lokale goede doelen: 
Stichting Jarige Job (€ 6.500,-), Hospice 
Lansingerland (€ 6.500,-), Voedselbank Lan-
singerland (€ 3.000,-), Stichting Dierenweide 
’t Ezelsbruggetje (€ 3.000,-), Stichting dieren-
weide Leeuwenkuil (€ 3.000,-) en 3B-bus 
ouderenvervoer (€ 3.000,-). Ook hebben 
we een geweldig feest gegeven voor onze 
gemeenschap en de Tafelronde 136 goed op 
de kaart gezet!  
 
Yours in Table, 
TR 136 Berkel en Rodenrijs 
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VAN 2 TOT 4 JUNI ZIJN WE MET TAFELRONDE 136 BERKEL EN 
RODENRIJS OP NUMBER’S MEETING IN FRANKRIJK GEWEEST. 
DIT JAAR WAS HET DE BEURT AAN RT 136 SEDAN OM ONS EN 
DE TAFELRONDES 136 UIT ZWEDEN, DUITSLAND, ENGELAND 
EN ZUID-AFRIKA TE HOSTEN. 

Sedan is een klein stadje bij de Franse Ardennen, vooral bekend 
van het Kasteel van Sedan, een van de grootste kastelen van 
Europa. Verder ligt Sedan aan de rand van de Champagnestreek. 
Een dagtripje naar Reims en het wijnhuis Pommery stond voor 
de eerste dag op het programma. Verder hebben we lekker 
geluncht met uitzicht op uitgestrekte wijngaarden. Daarnaast 
hebben we twee mooie avonden gehad vol gekkigheid, speeches, 
strafborrels, acts en prijsuitreikingen. 

Het was een vrij kleine Number’s Meeting. De Fransen zijn nog 
maar met 5 actieve Tafelaars. Er waren ook maar 12 gasten van 
de andere Tafelrondes 136 (wij waren met 2 Tafelaars). Home 
hosting zat er dan ook niet bij dit jaar. We sliepen daarom met 
zijn allen in een hotel naast het Kasteel van Sedan. Een mooie 
ervaring, omdat we iedereen goed hebben leren kennen. Maar 
niet alleen elkaar … ook de inwoners van Sedan kennen ons in 
ieder geval nu wel. 

Deze Number’s Meeting eindigde ook met een hoogtepunt. De 
drie Zuid-Afrikaanse Tafelaars waren zo onder de indruk van onze 
voorzitter Ruud Bergenhenegouwen dat ze op de laatste ochtend 
in het Kasteel een mooie pin in zijn borst hebben geslagen. Ruud 
mag zich nu een trotse Buffalo noemen. Daar kak ’n haas!  

Yours in Table, 
TR 136 Berkel en Rodenrijs 
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Wintersport
TAFELRONDE 155 ALMERE, EEN GROEP 
AVONTUURLIJKE EN ENTHOUSIASTE 
WINTERSPORTLIEFHEBBERS, HEEFT 
ONLANGS EEN LEGENDARISCHE 
WINTERSPORTERVARING BELEEFD.

Gedurende vier dagen dompelden ze zich 
onder in de charme van de Alpen, genoten 
ze van uitbundige après-ski-feestjes, 
verlegden ze hun grenzen op de skipistes 
en creëerden ze herinneringen die een leven 
lang meegaan. In dit artikel nemen we je 
mee op hun onvergetelijke reis, waarin grote 
schnitzels, gezellige après-ski en een mix 
van angst en plezier centraal staan. 
 
AVONTUUR IN HANNES ALM, KONINGSLEITEN 
Bij aankomst in Koningsleiten stond de 
groep te popelen om de ski's aan te trekken 
en de pistes te verkennen. Daarna wisten 
ze al snel de weg te vinden naar de Hannes 
Alm, een iconische après-ski-locatie, die 
niet mocht ontbreken in het après-ski-
avontuur. Het heerlijke geluid van lachende 
mensen, opzwepende muziek en de geur 
van glühwein vulden de lucht. TR 155 Almere 
dompelde zich onder in de feestvreugde 
en maakte van dit eerste après-ski-
moment een onvergetelijke start van hun 
wintersportavontuur. 
 
OP NAAR CIN-CIN IN GERLOS 
De volgende halte op hun après-ski-tocht 
was Cin-Cin in Gerlos, een bruisende plek 
waar feesten tot in de vroege uurtjes de 
norm is. Hier werd de groep verwelkomd 
met een warme en feestelijke sfeer, en de 
dansvloer vulde zich al snel met swingende 
skiliefhebbers. 
 
HERINNERINGEN VOOR HET LEVEN 
Terwijl de TR 155 Almere de après-ski-
scene in de Alpen verkende, zorgde hun 
avontuurlijke geest ervoor dat ze ook buiten 
de feesttenten onvergetelijke momenten 

beleefden. Edwin Sosef en Martijn de 
Vries, aanvankelijk met wat angst voor 
het skiën, overwonnen hun angsten en 
gingen de uitdaging op de pistes aan. Met 
elke afdaling groeide hun zelfvertrouwen 
en genoten ze van de adrenalinekick 
die het skiën met zich meebracht. Deze 
persoonlijke overwinningen zorgden voor 
een onverbrekelijke band binnen de groep. 
Alleen was Martijn de Vries er op een 
gegeven moment helemaal klaar mee 
op de rode pistes, trok zijn ski's uit en ging 
lopend naar beneden. 
 
GROTE SCHNITZELS ALS LUNCH 
Na een ochtend vol avontuur op de pistes 
was het tijd voor een welverdiende lunch. 
TR 155 Almere wist dat ze bij de plaatselijke 
berghutten moesten zijn voor een stevige 
maaltijd. Ze werden niet teleurgesteld, want 
de grote schnitzels die werden geserveerd, 
vulden niet alleen hun hongerige magen, 
maar werden ook een kenmerkend culinair 
hoogtepunt van hun wintersportervaring. 
 
TWIJFEL TUSSEN BIER EN WODKA 
Terwijl we genoten van de gezelligheid en 
het plezier op en buiten de pistes, kwam 
een eeuwenoude vraag naar boven: “Wat is 
nu eigenlijk lekkerder, bier of wodka?” Deze 
vraag bleef de groep bezighouden, terwijl ze 
hun dorst lesten na een dag vol avonturen. 
De meningen waren verdeeld, maar het 
plezier dat ze hadden bij het uitproberen 
van verschillende lokale drankjes was 
onmiskenbaar. Ook de drang van Demian 
Schep om naar de beroemde après-skitent 
Zeppi's te gaan, zorgde voor een extra dosis 
energie en enthousiasme binnen de ervaren 
skiërs in de groep. 
 
OCHTEND- EN OPSTARTPROBLEMEN 
Zoals te verwachten was de groep in tweeën 
gesplitst. De ene groep stond vroeg op, vol 
energie om als eerste op de pistes te staan 

en volop van de frisse berglucht te genieten. 
De andere groep had wat opstartproblemen 
in de ochtend en sloot zich later op de 
dag aan bij de rest. Hoe verschillend hun 
ochtendroutine ook was, uiteindelijk genoten 
ze samen van de uitgestrekte skipistes en de 
prachtige berglandschappen. 
 
BIJKOMEN VAN DE ANGST EN GENIETEN 
VAN HET TERRAS 
Na twee dagen vol avontuur, uitdagingen en 
plezier was de laatste dag van de Tafelronde 
155 Almere vooral gericht op ontspanning 
en het delen van verhalen. Sommigen 
gebruikten deze dag om bij te komen van de 
angsten die ze hadden overwonnen, terwijl 
anderen genoten van het prachtige uitzicht 
vanaf het zonovergoten terras. Het bier dat 
daar geschonken werd, zorgde voor een 
perfecte afsluiting van een onvergetelijke 
wintersportervaring. 
 
CONCLUSIE 
Vier dagen weg, drie dagen materiaal 
gehuurd en uiteindelijk twee dagen op de 
ski's gestaan. Een wintersportavontuur dat 
we nooit zullen vergeten. Met levendige 
herinneringen aan de bruisende après-ski in 
Hannes Alm en Cin-Cin, de uitdagingen op 
de skipistes, de overheerlijke schnitzels als 
lunch en de twijfel tussen bier en wodka, is 
deze reis een waar hoogtepunt geworden. 
De groep creëerde een onverbrekelijke 
band, overwon angsten en genoot van 
de gezelligheid. Al met al was het een 
onvergetelijke ervaring die bewees dat de 
Tafelaars van TR 155 Almere niet alleen 
vastberadenheid en lef hebben, maar ook 
de kunst van het genieten tot in de perfectie 
beheersen. 

Yours in Table, 
Martijn de Vries 
TR 155 Almere 

TR 155 Almere

Legendarische      
        avonturen
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202
Charterparty

Amsterdam
Veilingmeester Kim laat Tafelaars 

met lege zakken achter 
TAFELRONDE 202 AMSTERDAM MOCHT OP 27 MEI 2023 
GASTHEER ZIJN VAN EEN SPECTACULAIRE CHARTER 
PARTY DIE VAN BEGIN TOT EIND EEN ABSOLUUT 
GENOT WAS. 

Wij willen iedereen die aanwezig was op dit 
gedenkwaardige evenement, en er een doorslaand succes 
van heeft gemaakt, via deze weg hartelijk bedanken. De 
combinatie van fantastisch weer, een levendige sfeer en 
een opwindende veiling zorgde voor een avond om nooit 
te vergeten. 

We hadden ongelofelijk geluk met het weer voor onze 
Charter Party. De zon scheen fel en wierp een warme 
gloed op Parkzuid, de locatie in het Vondelpark. De sfeer, 
Ketel 1-shotjes en iedereens aanwezigheid zorgden de hele 
nacht voor veel gelach en levendige gesprekken.  

De veiling tijdens de Charter Party was een daverend 
succes en genereerde zowel opwinding als genereuze 
bijdragen. Misschien heeft veilingmeester Kim Holland 
hier wel een mooie bijdrage aan kunnen leveren. We 

willen onze grote dank uitspreken aan alle deelnemers die 
enthousiast op de items hebben geboden, waardoor de 
veiling een belangrijke prestatie was om geld in te zamelen 
voor Tafelronde 202.  

Onze Charter Party was niet alleen een viering van de 
Tafelronde in Amsterdam; het was een bewijs van de 
kracht van onze broederschap! 

Yours in Table, 
TR 202 Amsterdam 
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AWARDS

cor rab trofee
tr 156 nunspeet

Winnaars AGM

lange afstands tafeltje 
tr 176 curaçao

tabler of the year
torsten noack
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service schild
TR 126 land van cuijk

pro award
martijn bloksma

internationale award
rob kampschoër

henk bruna award
tr 148 barneveld



Winnaar 
TOTY-AWARDTorsten Noack

HET IS MET GROTE TROTS EN VREUGDE 
DAT IK MIJN ERVARINGEN MET JULLIE 
MAG DELEN ALS WINNAAR VAN 
DE PRESTIGIEUZE TABLER OF THE 
YEAR-AWARD. NOG STEEDS VOELT 
HET ONWERKELIJK, OOK AL BEN IK 
NATUURLIJK HEEL BLIJ EN TROTS OP 
DEZE ONDERSCHEIDING. 

Voor mij betekent Tafelen heel veel. Ik ben in 
2011 naar Nederland gekomen uit Duitsland, 
kende toen nog weinig mensen en sprak de 
taal nog niet. Door Tafelronde 123 Den Haag 
heb ik niet alleen mannen van dezelfde 
leeftijd ontmoet, maar oprecht vrienden 
gemaakt. Ik ben in mijn Tafel (nog) de enige 

homo (Tafelpoot), maar dat is bij mijn Tafel 
geen moment een issue. 

Juist dàt heeft volgens mij het ijs gebroken 
en gaf ruimte voor flauwe grappen (die 
ik vaak zelf maak, hoort toch ook een 
beetje bij Tafelen). De combinatie van 
gezellig met heerlijke kerels bier drinken, 
veel knuffelen, je hart kunnen luchten, om 
advies kunnen vragen, inhoudelijke avonden 
hebben (zoals een boekbespreking of 
levensverhalen van een mede-Tafelaar) tot 
en met serviceprojecten waar wij ons elke 
maand weer voor inzetten, maken voor mij 
het Tafelen zo gaaf en uniek. Toen Joost 
van Velzen (toen nog National Secretary) 

tijdens een kop koffie in de zomer van 
2021 vroeg of ik interesse had om mij bij 
het Districtsbestuur van District IX aan te 
sluiten, wist ik eerlijk gezegd niet waar hij 
het over had. Lang verhaal kort: na een 
aantal biertjes en kennismakingen met het 
toenmalige Districtsbestuur (Ruud van den 
Beukel) heb ik besloten mee te gaan draaien. 
Eerst als secretaris om te zien en te leren 
hoe het in zijn werk gaat en sinds 2022 als 
Districtsvoorzitter. 

Dank, Joost! Zonder jou was ik niet bij het 
Districtsbestuur gegaan en had ik deze 
TOTY-award nooit ontvangen!  
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TIJDENS DE AGM 2023 IN VEENENDAAL 
WERD ER EEN BIJZONDERE VEILIG 
GEORGANISEERD. ER GING NAMELIJK EEN 
UNIEKE REPLICA VAN HET BEROEMDE 
PORTRET VAN LOUIS MARCHESI ONDER 
DE HAMER, DE MAN DIE IN ENGELAND 
DE ALLEREERSTE ROUND TABLE-
BIJEENKOMST ORGANISEERDE. DE OP-
BRENGST VAN DE VEILING GING NAAR HET 
GOEDE DOEL. 

Op 14 maart 1927 organiseerde Louis  
Marchesi in Suckling House in het Engelse 
Norwich de allereerste Round Table-
bijeenkomst. Hij was op dat moment 29 jaar 
oud en lid van de Rotary Club in Norwich. 
Marchesi raakte in 1927 geïnspireerd door 
een toespraak van de toenmalige Prince of 
Wales. Op de British Industries Fair doet hij 
een oproep aan alle jonge mannen in het 
Verenigd Koninkrijk: “The young business 
and professional men of this country must 
get together round the table, adopt methods 
that have proved so sound in the past, adapt 
them to the changing needs of the times and 
wherever possible, improve them.” 

Marchesi besluit een club op te richten waar 
jonge (zaken)mannen uit Norwich elkaar 
regelmatig treffen om ideeën uit te wisselen, 
ervaringen te delen en een nuttige bijdrage te 
leveren aan de lokale gemeenschap. De naam 

Round Table wordt ontleend aan de speech, 
evenals het motto ‘adopt, adapt, improve’. 
Het initiatief van Marchesi slaat aan en wordt 
overgenomen in andere Engelse steden om 
vervolgens ook navolging te vinden in het 
buitenland. De rest is geschiedenis. 

REPLICA’S 
Op donderdag 22 september 2022 reisde 
TR 93 Steenwijk af naar het Suckling House 
in Norwich om een bezoek te brengen 
aan de bakermat van de Round Table-
beweging. Sucking House is tegenwoordig 
een bioscoop onder de naam Cinema City. 
In het bioscoopcomplex zijn echter nog 
steeds diverse Round Table-memorabilia te 
vinden. Een van de parels van de collectie 
is de originele, beroemde portretfoto van 
Louis Marchesi op latere leeftijd. Enkele 
jaren geleden zijn er op zeer zorgvuldige en 
professionele wijze vijftig replica’s gemaakt 
van deze portretfoto. De replica’s zijn gemaakt 
door lokale (oud-)Tafelaars uit Norwich en in 
een genummerde en gelimiteerde oplage 
vrijgegeven om geld op te halen voor het 
goede doel waar men zich in Norwich hard 
voor maakt: het Britse Round Table Children’s 
Wish. 

Het is Tafelronde 93 Steenwijk tijdens die 
reis gelukt om twee exemplaren mee naar 
Nederland te nemen: een exemplaar voor 

de eigen collectie en een tweede exemplaar 
om te veilen op de AGM 2023 in Veenendaal, 
waarbij de opbrengst ook naar Britse Round 
Table Children’s Wish zou gaan. Beide 
exemplaren zijn door Tafelronde 93 Steenwijk 
voorzien van een maat gemaakte lijst voorzien 
van professioneel museumglas, zodat de 
portretfoto’s optimaal tot zijn recht komen.  

VEILING 
Bram Harmsma, Roel van Hoorn en Niels 
Lubbinge hadden de eer om namens 
Tafelronde 93 Steenwijk het veilingstuk te 
presenteren op de AGM. Tijdens de veiling, 
onder leiding van de toenmalige PRO Marcel 
Kennis, bracht Tafelronde 171 Kerkrade een 
bod van maar liefst € 1.710 uit, waarmee zij de 
winnaar van de veiling werden. In Kerkrade 
kreeg de portretfoto van Louis Marchesi een 
bijzondere bestemming: hij werd onlangs 
overhandigd aan onze landelijke voorzitter 
Mark Meijer als huwelijkscadeau. Of de foto 
een plekje heeft gekregen boven de echtelijke 
sponde vertelt het verhaal niet, maar deze 
unieke, genummerde replica is in ieder geval 
op de juiste plek terechtgekomen. 

Yours in Table, 
Niels Lubbinge 
TR 93 Steenwijk 
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RTour125
10-jarig jubileum
OP EEN ZONOVERGOTEN DAG HEBBEN 
DE MANNEN VAN TAFELRONDE 125 DE 
KINDEREN VAN TRENANT ZORGGROEP 
EEN PRACHTIGE ERVARING MOGEN GEVEN 
DOOR ZE ROND TE RIJDEN DOOR DE 
PRACHTIGE OMGEVING VAN DRENTHE IN 
DE MEEST BIJZONDERE AUTO’S. 

BIJZONDERE BOLIDES 
Na 10 jaar, sinds de oprichting van de 
RTour125, was het op 17 juni weer zover. Zoals 
gebruikelijk regelt elk lid van TR 125 Zuid-Oost 
Drenthe een bijzondere auto voor de kinderen 
om in rond te rijden. Dit leidde dit jaar tot onder 
andere een brandweerwagen, een princess-
roze Tesla, een Lamborghini Aventador en 
nog veel meer. 

ONTVANGST 
De ouders, verzorgers en kinderen werden 
verwacht om 9.00 uur bij Myskery in Emmen 
waar de kinderen de auto's alvast konden 
bekijken en er voor de ouders koffie en thee 
klaar stond. Na een korte introductie en uitleg 
van de regels door de voorzitter (geen handen 
uit de auto!), vertrokken de auto's in een stoet 
richting het noorden. De stoet werd begeleid 
door motoren, bereden door oud-Tafelaars 
van Tafelronde 125. Ook voor hen is het een 
van de mooiste dagen van het jaar om lekker 
rond te rijden én nog een steentje bij te dragen 
aan een sociaal project. 

Na een paar keer kort maar krachtig 
accelereren, zwaailampen aan/uit en het 
cabriodak open en dicht doen, was het om 
11.00 uur tijd voor een tussenstop bij het 
Pannenkoekenhuis in Gasselte. Hier was al 
goed te zien op de glimlachende gezichten 
van de kinderen dat het voor hen nu al een 
onvergetelijke dag is. 

STOER AANDENKEN 
De rit ging verder langs prachtige weides, 
mooie bospaden en door authentieke Drentse 
dorpen. Eenmaal aangekomen om 13.00 
uur bij de eindbestemming Poolshoogte in 
Odoorn moest nog voor een laatste keer de 
brandweer zijn zwaailichten en sirenes laten 
zien en horen. Voor de deelnemers was er 
lunch geregeld door de Tafeldames en kregen 
de kids stoere RTour-zonnebrillen mee naar 
huis om ze te herinneren aan deze mooie dag. 

Al met al was het weer een geslaagde editie. 
De kinderen en ouders/begeleiders hebben 
er zichtbaar van genoten. Ook voor ons 
Tafelaars was het genieten. Hier doen we 
het toch allemaal voor? Wij kijken uit naar de 
volgende 10 edities! 

Yours in Table, 
Julian Veldhuijzen van Zanten 
PRO TR 125 Zuid-Oost Drenthe 
Fotografie: Hans Veldhuijzen van Zanten en Jorn Wittendorp 
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volleybalBeachBeachvolleybal
EIND JUNI HEEFT TAFELRONDE 49 
NOORDOOSTPOLDER MET GROOT 
SUCCES EEN BEACHVOLLEY-
BALTOERNOOI GEORGANISEERD. 

Het evenement bracht zes teams 
van Tafelrondes uit aansluitende 
regio’s (Tafelronde 153 Lemsterland 
en Tafelronde 68 Heerenveen) 
samen voor een sportieve en 
gezellige avond vol competitie. Dat 
het in het DNA van een Tafelaar zit 
om verbinding en gastvrijheid te 
omarmen, bewees oud-Tafelaar 
Frank Crebas. Hij verwelkomde ons in 
zijn prachtige recreatiepark, Netl. Hij 
heeft belangeloos zijn locatie, warme 
ontvangst met koffie, thee met koek 
en de twee prachtige velden ter 
beschikking gesteld.

Het beachvolleybaltoernooi was een 
waar festijn waar sportiviteit, sociale 
interactie en plezier hand in hand 
gingen. De deelnemende teams 
hebben zich vol overgave ingezet 
en hebben laten zien wat ze in huis 
hebben. De sfeer was fantastisch 
en de wedstrijden waren spannend 
en uitdagend. Het toernooi bood 
een geweldige gelegenheid om 
nieuwe vriendschappen te sluiten en 
bestaande banden te versterken. 

Na vijf keer twee intensieve partijen 
van 15 minuten mocht team 1 van 
Tafelronde 49 Noordoostpolder 
zich kronen tot de winnaars van 
deze eerste editie. Echter, om te 
benadrukken dat hier meedoen écht 
belangrijker is dan winnen, heeft 
de organisatie (de sportcommissie 
Tafelronde 49 red.) unaniem besloten 
de waardige gouden wisselbokaal uit 
te rijken aan de verliezende partij van 
de avond. Tevens, de organiserende 
Tafelronde voor de volgende editie. 

Tijdens het toernooi was Erik ten 
Vergert, National Vice-president en 
lid van Tafelronde 68 Heerenveen, 
ook aanwezig. Hij onderstreept 
het belang van het organiseren 
van dit toernooi op jaarlijkse basis, 
omdat het perfect aansluit bij de 
doelstellingen van Tafel: vriendschap 
bevorderen en sociale verbinding 
stimuleren. Het toernooi, samen met 
de gulle geste van oud-Tafelaar Frank 
Crebas, creëerde een uitstekende 
gelegenheid om de doelstellingen 
van de Tafel te verwezenlijken. Het 
bood een laagdrempelige manier om 
nieuwe Tafels en Tafelaars te leren 
kennen, te genieten van gezelligheid 
en ons netwerk te verbreden. Door 
dit toernooi jaarlijks te organiseren, 
kunnen we de kracht van vriendschap 
en verbinding voortzetten en 
versterken. 

Tafelronde 49 Noordoostpolder kijkt 
nu al uit naar de volgende editie 
van dit beachvolleybaltoernooi. Met 
de enthousiaste deelname van de 
teams en de geweldige sfeer die 
het evenement met zich meebracht, 
is het duidelijk dat dit toernooi een 
jaarlijks terugkerende traditie moet 
worden. Met volgend jaar hopelijk 
nog een aantal extra Tafelrondes die 
aansluiten! 

Yours in Table, 
Michiel Maas 
TR 49 Noordoostpolder 
Fotografie: Jordy Schouten, groepsfoto Bart Loman 

toernooiTR 49 Noordoostpolder 
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CuraçaoCuraçao
AGM 2024AGM 2024

HET IS BIJNA ZOVER! DE AGM 2024 STAAT GEPLAND VOOR 19-20-21 
JULI 2024 OP CURAÇAO. DIT EVENEMENT BELOOFT LEGENDARISCHE 
FEESTEN, KLEURRIJKE STRANDEN, TROPISCHE AVONTUREN EN 
ZELFS FLAMINGOPOTEN!  

In 1997 was het de laatste keer dat de AGM op het Caribisch gebied 
van Koninkrijk Nederland heeft plaatsgevonden. Er waren toen 600 
Tafelaars met partners en kids aanwezig. De kids van toen zijn nu, 27 
jaar later, groot genoeg om hun eigen bijdrage en herinneringen te 
maken als Tafelaar. Het wordt een speciaal jaar voor de Nederlandsche 
Tafelronde in 2024. Naast de AGM 2024 Curaçao is er ook de RTI World 
Meeting in Maastricht. Voldoende redenen om er een echt Tafelreisjaar 
van te maken. Dus stop met twijfelen en begin met plannen. Je bent 
van harte welkom op Curaçao en zult met open armen ontvangen 
worden … of je nu alleen komt, met Tafelvrienden of met familie. 

Of je nu besluit om alleen te gaan, met familie of vrienden, voor vier 
dagen of twee weekjes, dit is een evenement dat je niet mag missen. 
Het zal een onvergetelijke ervaring zijn waarbij je kunt genieten van de 
beste feesten die Curaçao te bieden heeft. Met prachtige stranden om 
te verkennen en een schat aan tropische bezienswaardigheden zal het 
tijdens de AGM 2024 Curaçao nooit saai worden. Of je nu op zoek bent 
naar avontuur of ontspanning, er is voor elk wat wils. 

Dus markeer alvast de datum in je agenda en begin met plannen voor 
dit fantastische evenement. Het zal zeker een ervaring zijn die je nooit 
zult vergeten! 

Bon Bini Na Nos Dushi Korsou ! 
TR 176 Curaçao

#hetisbijnazover!

AGM 2024
Curaçao
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Kom op 3 oktober, 1 november of 
6 december naar een kennismakingsavond.  

Meld je aan via 
igc.nl/lid-worden 

Kennismaken met de Club?


